
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-2/2023 

 
 

 
ZÁPISNICA 

z 38. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 
 
 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 1) 
 
Dátum a čas konania: 09.03.2023, od 09:15 hod. do 14:00 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Ladislav Križan, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Lukáš Pitek, člen SR FNPŠ 
4. Ivan Greguška, člen SR FNPŠ 
5. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
6. Dušan Šaradín, člen SR FNPŠ 
7. Branislav Tréger, člen SR FNPŠ 
8. Michal Varmus, člen SR FNPŠ 
9. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
10. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
11. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 

- 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Peter Dedík, predseda DR FNPŠ  
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officer kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 
 Martin Paško, prezident Zväzu slovenského lyžovania 
 Radovan Cagala, generálny sekretár Zväzu slovenského lyžovania 
 Richard Nemec, štátny tajomník pre šport Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR 
  



 2 

 
ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan, ktorý na úvod privítal členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí a všetkých hostí, a skonštatoval, že SR 
FNPŠ je v zmysle článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice 
zo zasadnutia SR FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a overením zápisnice media 
officerka kancelárie FNPŠ p. Lucia Antolová.  
 
Na úvod zasadnutia predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že program k 38. zasadnutiu SR FNPŠ bol 
zaslaný všetkým členom SR FNPŠ v termíne 7 dní pred konaním zasadnutia vrátane materiálov a podkladov, za čo 
poďakoval kolegom z kancelárie FNPŠ. Zároveň informoval prítomných členov SR FNPŠ a hostí, že člen SR FNPŠ 
p. Michal Varmus bude trochu meškať a pripojí sa k rokovaniu SR FNPŠ v priebehu zasadnutia. Člen SR FNPŠ 
p. Branislav Tréger bude pripojený k rokovaniu SR FNPŠ online prostredníctvom aplikácie ZOOM, a to z dôvodu 
neodkladných pracovných povinností, pre ktoré sa nemohol zúčastniť na zasadnutí prezenčne. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan ďalej pripomenul, že dňa 02.03.2023 sa uskutočnilo zasadnutie dozornej rady Fondu na podporu 
športu (ďalej len „DR FNPŠ“), na ktorom boli prerokované témy, ktoré sú na programe dnešného rokovania SR 
FNPŠ. Z uvedeného dôvodu bola zápisnica z 24. zasadnutia DR FNPŠ po doručení kancelárii FNPŠ dňa 
07.03.2023 zverejnená na webe Fondu na podporu športu a doručená členom SR FNPŠ v rámci podkladov 
k zasadnutiu deň pred zasadnutím. Vzhľadom na skutočnosť, že od 15.06.2022 je účinný zákon č. 177/2022 Z. z., 
ktorým sa menil a dopĺňal zákon č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o fonde“) v zmysle novelizovaného znenia ustanovenia 
§ 7 ods. 6 zákona o fonde sa z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový záznam. 
Zvukový záznam sa rovnako ako zápis zverejňujú na webovom sídle Fondu na podporu športu do desiatich dní 
od zasadnutia SR FNPŠ na čas do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia príslušnej správnej 
rady. Zvukový záznam alebo jeho časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej 
povinnosti rozhodli v úvode zasadnutia. 
 
 
Po diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
4. Prehľad o poskytnutých finančných prostriedkoch a návrh vyúčtovania príspevkov a poskytnutých 

finančných prostriedkov Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR 
5. Športová infraštruktúra národného významu 
6. Prerokovanie žiadosti o prehodnotenie výzvy na vrátenie mimoriadnej podpory zo dňa 02.12.2022 

prijímateľa FK Poprad poskytnutej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej 
podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/003 

7. Schvaľovanie návrhu Príručky k propagácii a informovaní o získaní podpory z verejných zdrojov z Fondu 
na podporu športu 

8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 
9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 
b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

10. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú 
infraštruktúru č. 2022/001 

11. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci osobitnej 
výzvy číslo: 2021/002 – amatérske športové kluby a organizácie 

12. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

a) zriadenie odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
b) schvaľovanie spôsobu kreovania členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ a vyhlásenie 

výberového konania na členov odbornej komisie 
c) schvaľovanie návrhu Štatútu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
d) schvaľovanie návrhu Dodatku č. 1 k výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
číslo: 2022/002 

e) schvaľovanie návrhu Zásad, spôsobu a kritérií hodnotenia žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt, 

f) schvaľovanie návrhu vzorovej zmluvy o príspevku na projekt podpory športu podľa § 19 zákona 
o fonde 

13. Riaditeľ fondu 
14. Rôzne 

 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan predložil na zasadnutí návrh na zmenu poradia jednotlivých bodov a tiež 
doplnenie navrhovaného programu, ktorý bol pred zasadnutím dňa 02.03.2023 zaslaný na vedomie všetkým 
členom SR FNPŠ v rámci pozvánky na zasadnutie. Návrh na doplnenie bodu programu a prehodenie niektorých 
bodov programu prítomným krátko zdôvodnil aj s poukazom na doručenú žiadosť prezidenta Zväzu slovenského 
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lyžovania odprezentovať členom SR FNPŠ stratégiu rozvoja tréningovej infraštruktúry Zväzu Slovenského 
lyžovania (ďalej len „ZSL“), ktorá bola doručená členom SR FNPŠ dňa 07.03.2023. 
 
Po diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/2/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
4. Stratégia rozvoja tréningovej infraštruktúry prezentovaná prezidentom Zväzu Slovenského 

lyžovania o.z. 
5. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu 
b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 
7. Schvaľovanie návrhu Príručky k propagácii a informovaní o získaní podpory z verejných zdrojov 

z Fondu na podporu športu  
8. Prerokovanie žiadosti o prehodnotenie výzvy na vrátenie mimoriadnej podpory zo dňa 02.12.2022 

prijímateľa FK Poprad poskytnutej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/003 

9. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci 
osobitnej výzvy číslo: 2021/002 – amatérske športové kluby a organizácie 

10. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci 
výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce 
športovú infraštruktúru č. 2022/001 

11. Prehľad o poskytnutých finančných prostriedkoch a návrh vyúčtovania príspevkov 
a poskytnutých finančných prostriedkov Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR 

12. Športová infraštruktúra národného významu 
13. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
a) zriadenie odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
b) schvaľovanie spôsobu kreovania členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 

a vyhlásenie výberového konania na členov odbornej komisie 
c) schvaľovanie návrhu Štatútu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
d) schvaľovanie návrhu Dodatku č. 1 k výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

e) schvaľovanie návrhu Zásad, spôsobu a kritérií hodnotenia žiadostí o poskytnutie 
príspevku na projekt 

f) schvaľovanie návrhu vzorovej zmluvy o príspevku na projekt podpory športu podľa § 19 
zákona o fonde 

14. Riaditeľ fondu 
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15. Rôzne 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
2. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ 
p. Michalovi Fabianovi, ktorý vykonal kontrolu uznesení a zhrnul, že kontrole plnenia uznesení podliehali všetky 
uznesenia prijaté na predošlých zasadnutiach SR FNPŠ, a to uznesenie č. 6/9/2022 zo dňa 08.12.2022 
a  uznesenie č. 14/1/2023 zo dňa 03.02.2023. Hlavným dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu je 
nesplnenie nasledovných uznesení správnej rady:  
 

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 
splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 
uznesenia 

Uznesenie č. 6/9/2022 SR 
FNPŠ zo dňa 08.12.2022 
v časti legislatívny plán 

L. Križan T: 31.03.2023 T: do 30.06.2023 

Uznesenie č. 6/9/2022 SR 
FNPŠ zo dňa 08.12.2022 
v časti Štatút Fondu na 
podporu športu 

L. Križan  T: do 31.03.2023 T: do 31.05.2023 

Uznesenie č. 14/1/2023 
SR FNPŠ zo dňa 
03.02.2023 

L. Križan T: 07.02.2023 Podľa záverov prijatých 
v rámci bodu č. 14 - 38. 
zasadnutia SR FNPŠ 

 
Nesplnenie termínu uznesenia č. 6/9/2022 SR FNPŠ zo dňa 08.12.2022 v časti legislatívny plán bolo z časových 
a personálnych dôvodov, kedy sa kancelária FNPŠ zaoberala v rámci svojej činnosti množstvom iných prioritných 
úloh ako napr. príprava nového návrhu výzvy na podporu športovej infraštruktúry a pre nadchádzajúce prioritné 
úlohy pre najbližšie obdobie bol členom SR FNPŠ predložený nový návrh termínu na splnenia uznesenia 
v dotknutej časti, a to do 30. júna 2023. 
 
Nesplnenie termínu uznesenia č. 6/9/2022 SR FNPŠ zo dňa 08.12.2022 v časti schválenia návrhu Štatút Fondu 
na podporu športu vyplýva z dôvodu návrhu predsedu správnej rady o vyradení predmetného bodu z plánovaného 
programu zasadnutia, ktorý členom SR FNPŠ krátko zdôvodnil. Návrh nového termínu na splnenie uznesenia 
v dotknutej časti bol predložený s termínom schválenia na zasadnutí SR FNPŠ do 31. mája 2023. 
 
V prípade nesplnenia uznesenia č. 14/1/2023 zo dňa 03.02.2023 právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian 
uviedol, že ten bude predmetom prerokovania v rámci samostatného bodu programu tohto zasadnutia. 
 
V rámci tohto bodu programu o slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a vyjadril sa k uzneseniu 
č. 6/9/2022 SR FNPŠ zo dňa 08.12.2022 v časti návrhu Štatút Fondu na podporu športu. Uviedol, že návrh Štatútu 
Fondu na podporu športu (ďalej len „štatút“) bol predbežne prerokovaný už v novembri 2022 v Banskej Bystrici 
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a následne ho chcela SR FNPŠ schváliť, keď bude SR FNPŠ v kompletnom zložení, avšak neprerokuje sa návrh 
štatútu ani teraz na marcovom zasadnutí. Vzhľadom na stav spracovania nového návrhu štatútu sa mu návrh 
predĺženia termínu na predloženie až na májové zasadnutie SR FNPŠ zdá neskoro. Na uvedené reagoval 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že úprava štatútu súvisí aj s otázkou funkcie riaditeľa podľa §10a 
zákona o fonde, ale ak je návrh to posunúť na aprílové zasadnutie SR FNPŠ, nebráni sa to posunúť na skorší 
dátum. Člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška doplnil, že predložený návrh štatútu sa mu javí ako pripravený s poukazom 
na predchádzajúce spracovanie a pripomienkovanie na úrovni kancelárie FNPŠ a členov SR FNPŠ, a preto 
navrhuje ho predložiť na zasadnutie SR FNPŠ v apríli 2023. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie nesplnenie uznesenia č. 14/1/2023 a poukazuje 
na jeho prerokovanie v rámci samostatného bodu programu zasadnutia. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje v prípade uznesenia č. 6/9/2022 aktualizovanú 
hierarchiu legislatívneho plánu a posunutie termínu predloženia návrhu Štatútu Fondu na podporu športu 
na schválenie správnej rade v zmysle návrhu predloženého priamo na zasadnutí na aprílové zasadnutie 
správnej rady. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
3. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu stručne informoval členov SR FNPŠ 
o skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ, ktoré sa uskutočnilo dňa 03.02.2023 
v Prešove. Na úvod uviedol, že vzhľadom na nepriaznivé počasie a dopravnú situáciu na cestách po rokovaní SR 
FNPŠ je rád, že sa každý bezpečne dostal domov. Ďalej informoval členov SR FNPŠ, že po poslednom zasadnutí 
mal stretnutie s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim, projektovým manažérom pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ p. Radoslavom Jenčušom vymenovaným na funkciu riaditeľa a ďalšími kolegami, kde preberali otázky 
spojené s vymenovaní riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde. Ďalej členom SR FNPŠ uviedol, že medzi 
zasadnutiami SR FNPŠ absolvoval pracovné stretnutie s ministrom Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu 
Slovenskej republiky p. Jánom Horeckým a novovymenovaným štátnym tajomníkom pre šport Ministerstva 
školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky p. Richardom Nemcom. Následne doplnil, že štátny tajomník 
pre šport Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky p. Richard Nemec avizoval účasť aj 
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na tomto zasadnutí SR FNPŠ. Ďalej členov SR FNPŠ informoval o doručenom avíze Ministerstvu školstva, vedy, 
výskumu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MŠVVŠ SR“) o vrátení finančných prostriedkov vo výške 3,2 mil. 
EUR v zmysle Zmluvy 0622/2021/SŠ z roku 2021 na účely poskytnutia mimoriadnej pomoci na zmiernenie 
dopadov obmedzení spôsobených pandémiou COVID-19 na prevádzkovateľov športovej infraštruktúry 
a profesionálny šport. Účelovo určené finančné prostriedky boli MŠVVŠ SR vrátené z dôvodu, že sa nepredpokladá 
ich ďalšie čerpanie na tento účel z dôvodu vyčerpania možností a limitov v zmysle schválenej schémy štátnej 
pomoci resp. schémy de minimis. 
 
V priebehu rokovania o tomto bode programu sa pripojil k zasadnutiu SR FNPŠ člen SR FNPŠ p. Michal 
Varmus, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval všetkých prítomných, že na Fonde na podporu športu prebieha 
proces auditu za predchádzajúci kalendárny rok 2022. V rámci komunikácie s audítorskou spoločnosťou, ktorá 
vykonáva audit, dostal pozitívnu spätnú väzbu, že celá účtovná dokumentácia bola predložená na požadovanej 
úrovni, bola zrozumiteľná a audítori skonštatovali, že účtovníctvo Fondu na podporu športu je vo veľmi dobrom 
stave, čo im uľahčilo celý priebeh auditu. Informácia od audítorskej spoločnosti k auditu ho veľmi potešila, za čo 
poďakoval kolegom z kancelárie FNPŠ. Ak sa nič nepredvídateľné neudeje, tak by účtovná závierka overená 
audítorom a výročná správa Fondu na podporu športu za rok 2022 po stanovisku DR FNPŠ mohla byť predložená 
členom SR FNPŠ na schválenie na najbližšie zasadnutie. Ďalej uviedol, že na rokovaní s ministrom MŠVVŠ SR 
p. Jánom Horeckým spomenul, že aktuálne ostali tri témy na diskusiu, a to najmä pomoc s vyúčtovaním výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby (ďalej len „výzva 
č. 2021/001“) a posunutie termínu použitia finančných prostriedkov účelovo určených na výstavbu, rekonštrukciu 
alebo modernizáciu športovej infraštruktúry národného významu (ďalej len „ŠINV“). Na záver uviedol, že ostatné 
témy budú predmetom schváleného programu 38. zasadnutia SR FNPŠ, a preto bude členov SR FNPŠ informovať 
priebežne v rámci príslušného bodu rokovania.   
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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4. STRATÉGIA ROZVOJA TRÉNINGOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY PREZENTOVANÁ PREZIDENTOM ZVÄZU 
SLOVENSKÉHO LYŽOVANIA O.Z. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol bod programu a privítal prizvaných hostí prezidenta Zväzu 
Slovenského lyžovania (ďalej len „ZSL“) p. Martina Paška a generálneho sekretára ZSL p. Radovana Cagalu, ktorí 
odprezentujú stratégiu rozvoja tréningovej infraštruktúry ZSL a odovzdal slovo prezidentovi ZSL p. Martinovi 
Paškovi.  
 
Na úvod prezident ZSL p. Martin Paško poďakoval za možnosť odprezentovať stratégiu rozvoja tréningovej 
infraštruktúry ZSL a uviedol, že zjazdové lyžovanie je šport, ktorý má olympijských víťazov a víťazov svetového 
pohára, a pohybuje sa medzi špičkou sveta. Na Slovensku sa však nenachádza žiadna tréningová športová 
infraštruktúra pre tento šport. Po roku a pol práce a všetkých peripetiách sa podarilo ZSL nájsť cestu ako sa 
spoločne posúvať ďalej. Nastavila sa filozofia, v rámci ktorej sa chcú rozvíjať a venovať lyžovaniu a snoubordingu, 
keďže to vnímajú ako životný štýl a predstavil členom SR FNPŠ novú víziu, ktorá bola schválená najvyšším 
orgánom ZSL na jej zasadnutí.  
 

 
 
Členom SR FNPŠ uviedol dôvod stanovenia si vízie na uvedené obdobie 15 rokov. Ide o tri olympijské cykly, kde 
bude potrebné nastaviť celý proces, pričom modely a inšpiráciu čerpali zo zahraničia napr. z Poľska, Slovinska 
a Nórska. Celý proces chcú odštartovať s lyžiarskymi disciplínami a odprezentoval jednotlivé body predloženej 
vízie. V prípade posledného bodu 8 uviedol, že cieľom ZSL je vrátiť zašlú slávu Štrbskému plesu a prípadne 
s Poľskom v budúcnosti zorganizovať preteky v severských disciplínach aj na Slovensku. Následne odprezentoval 
štúdiu ako vybudovať športovú infraštruktúru v tejto oblasti, pričom uviedol, že ide o ročnú prácu viacerých 
odborníkov v ZSL, ktorá bola odsúhlasená aj príslušným výborom ZSL.  
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V rámci definície potreby sa ZSL zhodli, že je potrebné vytvoriť tréningové centrá bez komerčných obmedzení. 
V prípade severských disciplín mať napr. bežeckú trať, na ktorej aj keď športujú amatérski bežci, aby jedna trať 
s parametrami Medzinárodnej lyžiarskej a snoubordovej federácie FIS (ďalej len „FIS“) bola voľná výhradne 
pre športové kluby a ich športovcov. To isté by malo platiť aj v prípade zjazdového lyžovania, a to mať v rámci 
strediska samostatnú zjazdovku s parametrami FIS, aby pretekári vedeli na vyhradenú zjazdovku prísť, dopredu si 
ju objednať a trénovať. Danú víziu prevzali z krajín ako Rakúsko, Slovinsko alebo severských krajín. O uvedenej 
vízii diskutujú s vybranými lyžiarskymi strediskami na Slovensku, ktoré vnímajú potreby vytvorenia tréningových 
centier v zmysle tejto vízie. Prezident ZSL p. Martin Paško ďalej priblížil všetkým prítomným určenie počtu 
tréningových centier a lokalít, ktoré do tohto projektu zamýšľajú zapojiť.  
 

 
 
Aktuálny počet aktívnych športovcov je 1200 s priemerom 50 dní na snehu mimo ľadovcov, čo predstavuje 60.000 
pretekár-dní. Plánovaný rozvoj členskej základne predpokladá nárast na 3000 členov, čo predstavuje celkovo 
150.000 pretekár-dní. Cieľom je, aby v rámci tréningovej trate mohli trénovať aspoň tri kluby, ideálny stav by bol 
štyri až päť klubov. V rámci predloženej tabuľky priblížil využiteľnosť/kapacitu jedného takéhoto tréningového 
centra. Pre súčasné počty aktívnych športovcov v rámci ZSL je potrebné vybudovať minimálne tri tréningové centrá 
pre alpské a tri pre severské disciplíny. V prípade určenia vhodnej lokality pre tieto tréningové centrá sú nasledovné 
parametre: nadmorská výška v kombinácii so severnou - severovýchodnou orientáciou, čo je kľúčovým faktorom 
pre prevádzku a dlhodobú udržateľnosť projektu. V zmysle dlhodobých štatistík v našich zemepisných šírkach 
považujú minimálnu hranicu 900 m.n.m. za kľúčovú, v prípade južnej – juhozápadnej orientácie sa hranica zvyšuje 
až na 1200 m.n.m. Úroveň existujúcej doplnkovej infraštruktúry v stredisku cestovného ruchu sú: štatistické určenie 
ubytovacej kapacity rôznej kvalitatívnej úrovne, existujúce školské/komerčné telocvične, posilňovne, bazén, 
wellness centrá. Všetko nevyhnutné súčasti pre zabezpečenie kvalitného tréningového procesu, bez nutnosti ich 
výstavby, majú svoju váhu v rozhodovacom procese. Nie je zámerom ZSL vytvárať nové športové infraštruktúry a 
nové objekty a vytvárať tak uhlíkovú stopu. Zámerom je zefektívniť tú infraštruktúru, ktorá je už vybudovaná. 
Následne predstavil lokality tréningových centier v prípade severských disciplín: 
 

 



 10 

Všetky predstavené lokality má ZSL v záujme budovať postupne. Ďalej predstavil lokality tréningových centier 
v prípade alpských disciplín:  
 

 
 
V alpských disciplínach ako už spomínal postačuje vybudovať aspoň tri tréningové centrá, avšak majú 
rozpracovaných viacero možností, a to vzhľadom na nadmorskú výšku, demografické pokrytie potrieb a ďalšie 
faktory. V tejto časti ešte pracujú stále na doladení projektu. V rámci témy určenia počtu tréningových centier pri 
určení lokality bude potrebné zabezpečiť aj prístup k strednému internátnemu školstvu rôzneho zamerania, nielen 
športového, v lokalite tréningového centra s cieľom zabezpečiť plynulé kvalifikované vzdelávanie aj 
pre vrcholových juniorských športovcov. Ďalej vzťah k pozemkom - vlastníctvo alebo nájomná zmluva s dobou 
trvania min. na 10 rokov od kolaudácie tréningového centra ako aj stupeň ochrany prírody z hľadiska termínov 
povoľovacieho procesu sú kľúčové pre tréningové centrá a ich budúci rozvoj. V prípade tréningových centier pre 
severské disciplíny to už majú odsúhlasené s tým, že idú iba vyriešiť detaily, čo vlastne všetko na to bude potrebné. 
Ide o už spomínané strediská Štrbské pleso bežecké trate (strelnica) a mostík K70, Skalka, Levoča a Latky. 
V prípade tréningových centier pre alpské disciplíny sa ZSL podarilo vytvoriť lokality a rozčleniť nasledovne: 
Severozápad - Veľká Rača, Vrátna, Martinské hole; Stred - Jasná, Šachtičky a Skalka a Východ - Plejsy, Bachledka 
a Štrbské Pleso. V súvislosti s touto problematikou odprezentoval formu spolupráce na úrovni ZSL – 
lokálny/domovský lyžiarsky klub – samospráva Oblastná organizácia cestovného ruchu (ďalej len „OOCR“) – 
lyžiarske stredisko. ZSL by vystupoval v pozícii všeobecného odborného garanta, zabezpečoval by zmluvné rámce 
tak, aby v prípade, že sa zmení prevádzkovateľ alebo majiteľ strediska, dohliadal na homologizáciu a bezpečnosť 
podľa podmienok FIS. Lokálny/domovský lyžiarsky klub bude veľmi dôležitým aspektom, ktorým poskytuje ZSL 
vzdelávanie ako pracovať v tejto oblasti, organizáciu tréningových harmonogramov a športových podujatí. 
Samospráva OOCR by mala na starosti propagáciu a podporu podujatí a školský sektor. Lyžiarske stredisko ako 
spoluinvestor a prevádzkovateľ by fungoval tak, aby dokázal zabezpečiť celoročnú prevádzku v zime aj lete, čím 
dôjde k úspore čo do veľkosti a množstva údržby (technické zabezpečenie zjazdoviek). V prípade severských 
disciplín by mali byť predmetom financovania predovšetkým nasledovné položky: 
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V prípade alpských disciplín by mali byť predmetom financovania predovšetkým nasledovné položky:  
 

 
 

 
 
Favoritom v prípade umiestnenia pilotného tréningového centra je lyžiarske stredisko Vrátna – Poludňový Grúň 
so začiatkom 989 m.n.m., kde aktuálne existuje vlek, čierna zjazdovka, ktorá sa skoro vôbec komerčne nevyužíva, 
nie je vysnežená technickým snehom. Po vzájomnej dohode a predbežnej komunikácii so zástupcami lyžiarskeho 
strediska by došlo k repasácii vleku a posilneniu zasnežovania. Na porovnanie ako príklad uviedol tréningovú 
zjazdovku vo Francúzsku. V rámci štvrtej časti prezident ZSL p. Martin Paško predstavil spôsob financovania tohto 
projektu tréningových centier, čo bolo aj dôvodom tejto prezentácie.  
 
V prípade alpských disciplín:  
Projektová príprava + inžiniering Stredisko cestovného ruchu 
Investícia    Stredisko + štátna podpora (v pomere 50:50) 
Prevádzka    Stredisko cestovného ruchu 
 
V prípade severských disciplín:  
Projektová príprava + inžiniering Prevádzkovateľ (alt.: samospráva) 
Investícia    Prevádzkovateľ + štátna podpora (v pomere 20:80) 
Prevádzka    Prevádzkovateľ + lokálny športový klub  
 
V danom prípade sa nepredpokladá záujem o vybudovanie tréningových centier zahraničnými spoločnosťami, 
nielen z dôvodu legislatívne schodného procesu v už existujúcich centrách cestovného ruchu. Príjemca bude 
zaviazaný, že nebude vďaka poskytnutiu pomoci rozširovať svoje aktivity do zahraničia. Predstavitelia sa zamýšľali 
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aj nad otázkami nedovolenej štátnej pomoci v prípade výstavby, rekonštrukcie resp. modernizácie takejto športovej 
infraštruktúry. Neexistuje reálna možnosť o vybudovanie tréningového centra na Slovensku, o ktorú by mala 
záujem zahraničná spoločnosť, keďže pozemkovo to je neriešiteľné. Následne predstavil predbežný finančný plán 
na udržateľnosť projektu. Príklad finančného plánu pri 3 mil. investícií do tréningového centra alpských disciplín. 
Plán jednoznačne poukazuje, že pri dosiahnutí 76 % využiteľnosti je zámer udržateľný a spoluinvestor bude 
ochotný niesť riziko. V rámci argumentácie ešte možno počítať s dodatočnými výnosmi strediska z gastronómie, 
servisu, požičovne atď., ktoré nevieme presne vyčísliť, ale pre stredisko majú zmysel.  
 

 
 
Pri národných tréningových centrách sa pohybuje investícia do 10 mil. EUR. Ekonomickými pozitívami sú 
vytvorenie možnosti využitia aj mimo zimnej sezóny (DH – Crosscontry Bike park, kolieskové korčule,) zvýšené 
tržby a s tým spojené výnosy na priamych daniach, 20 % zo 60.000 pretekár-dní absolvujú pretekári v zahraničí 
12.000 s priemerným nákladom 120,-EUR/deň = 1.440.000,- EUR, k tomu realizačné tímy a rodičia 6000 osoba 
dní 200,-EUR/deň = 1.200.000,- EUR to je len na DPH negatívny dopad pre Slovensko vo výške 528.000,- EUR. 
Vybudovaním tréningových centier sa tento negatívny dopad minimalizuje. Vo vzťahu ku ekológii pôjde 
o významné zníženie vzdialenosti k tréningom, čo predstavuje zníženie emisií, efektívnejšie využívanie dnešných 
stredísk bez potreby výstavby nového lyžiarskeho strediska, a tým sa zabezpečí minimalizácia uhlíkovej stopy. 
Na záver prezident ZSL p. Martin Paško poďakoval za pozornosť a doplnil, že v prípade akýchkoľvek otázok 
k tomuto projektu sú spolu s generálnym sekretárom ZSL p. Radovanom Cagalom k dispozícii ich zodpovedať 
hneď prípadne na ďalšom zasadnutí, ak by mali členovia SR FNPŠ otázky k detailom projektu. Do jedného mesiaca 
by mali mať v rámci ZSL finálne vybraté tréningové lokality, kde by následne pripravovali detailne rozpočty 
a zmluvné rámce s partnermi.  
 
V rámci tohto bodu o slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a ako zástupca Slovenského paralympijského 
výboru a obyvateľ Dolného Kubína uviedol, že v spolupráci s mestom Dolný Kubín vytvárajú Paracentrum, kde 
majú v záujme centralizovať paraolympionikov a v rámci prezentácie nevidel ako možnú lokalitu na vybudovanie 
tréningového centra lyžiarske stredisko Kubínska hoľa. Ďalej uviedol, že v minulom týždni sa na Kubínskej holi 
uskutočnil aj kemp pre zdravotne znevýhodnené deti a veľmi si pochvaľovali podmienky, ktoré im poskytla 
Kubínska hoľa. Tento zámer vybudovania Paracentra sa realizuje aj pre zimné športy. Na uvedené reagoval 
prezident ZSL p. Martin Paško a priblížil spôsob kreovania jednotlivých prezentovaných lokalít a doplnil, že v rámci 
tohto projektu je možné stále toto lyžiarske stredisko zaradiť ako možnú lokalitu na vybudovanie tréningového 
centra. Kritériami pri určení vhodných lokalít bola pre ZSL spodná hranica 900 m.n.m., kde je možné dostať sa 
autom, a kde je možné využívať stredisko aj bez toho, aby tam išla časť, ktorá začína od 600 m.n.m. Kubínska 
hoľa je smerom na JUH a podľa spomínaných vypočítaných kritérií je potrebné spodnú hranicu zvýšiť na 1200 
m.n.m., aby sa udržalo 100-110 dňová sezóna kvalitou snehu. Vzhľadom na strategický rozvoj bude v prípade 
Kubínskej hole potrebné zodpovedať ešte veľa otázok. Následne člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb pokračoval 
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a uviedol, že určite bude v rámci 3. etapy alebo neskoršie dobudovanie športoviska pre lyžovanie zdravotne 
znevýhodnených športovcov s tým, že od ďalšieho roku chcú vytvoriť v Dolnom Kubíne aj strednú školu. 
Na uvedené opäť reagoval prezident ZSL p. Martin Paško a doplnil, že dôležitou vecou je, že paralyžovanie bude 
spadať pod ZSL a bude to témou ďalších rokovaní, keďže bude potrebné nastaviť podmienky pre potreby 
športovcov so zdravotným znevýhodnením v ZSL. Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb tiež uviedol, že z praxe nevníma 
ako reálne pôsobenie troch klubov na jednom mieste v rámci tréningového procesu, keďže môže byť predpoklad 
počtu športovcov v klube aj 60. Na uvedené opäť odpovedal prezident ZSL p. Martin Paško a uviedol, že v rámci 
analýzy sa predpokladá s klubom s počtom 20 detí a nie je s tým problém. V Rakúsku sú vedľa seba postavené 
štyri obrovské slalomy, i keď je pravda, že kto si objedná výstup ako prvý, stavia si trať a ostatní sa musia 
prispôsobiť, a to všetko v zmysle Bieleho kódexu. Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb na záver doplnil, že rozumie 
tomu, no stať sa to môže a je dôležité tomu predísť, aby nevznikali prípadné kolízie.  
 
O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a v úvode poďakoval za prezentáciu. Následne uviedol, 
že z toho, čo bolo odprezentované, vidí možnosť Fond na podporu športu sa zapojiť v troch oblastiach. Prvou 
oblasťou je organizácia významných športových podujatí podľa §15b zákona o fonde, pričom s touto agendou je 
potrebné sa obrátiť najskôr na MŠVVŠ SR, ktoré predkladá návrhy na podporu SR FNPŠ. Potom je tu podpora 
výstavby, rekonštrukcie a modernizácie športovej infraštruktúry, a to ako ŠINV aj tzv. všeobecnej športovej 
infraštruktúry v rámci vyhlásených výziev. Podľa jeho názoru, ak SR FNPŠ z týchto informácií a ochoty rozvoja 
lyžovania na Slovensku sa uznesenie, že chce danú situáciu riešiť, tak by sa mala uzniesť a dať kancelárii FNPŠ 
podnet na vypracovanie rozviazania všeobecnej „infraštruktúrnej“ výzvy, pretože aktuálne sa lyžovanie nemôže 
uchádzať o finančné prostriedky určené na podporu športovej infraštruktúry. Druhé uznesenie by potom malo byť 
také, že spolu s projektovým oddelením by sa mali extrahovať projekty, ktoré majú potenciál stať sa projektami 
ŠINV, zadefinovať si parametre a pripraviť ich tak, aby ich bolo možné dať do zásobníka projektov ŠINV a v určitom 
momente sa uzniesť, že tieto projekty spĺňajú podmienky ŠINV a dať ich do plánu činnosti a financovania Fondu 
na podporu športu v tejto oblasti.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín a opýtal sa na technické riešenia spomínaných turniketov 
a rovnako mal otázku k výške dani z pridanej hodnoty (ďalej len „DPH“), či sa na to vzťahuje 20 % alebo 10 % 
DPH. Na uvedené reagoval prezident ZSL p. Martin Paško a uviedol, že DPH je zatiaľ znížená na 10 % avšak iba 
na obdobie troch mesiacov, a preto pri analýzach počítali s DPH vo výške 20 %, pretože by sa výška DPH mala 
vrátiť späť na pôvodnú úroveň. 
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a na úvod poďakoval za veľmi komplexný a analytický prístup 
k tejto téme a ocenil prístup ZSL k obsahovej stránke projektu, keďže to muselo zabrať veľa hodín práce. Následne 
položil otázku týkajúcu sa podpory športovej infraštruktúry, ktorá spadá pod túto športovú oblasť. V roku 2008 bola 
vládou Slovenskej republiky poskytnutá dotácia na spätnú kúpu skokanských mostíkov v obci Štrba. V zmysle 
uvedeného sa opýtal prezidenta ZSL p. Martin Paška, či od roku 2008 – do súčasnosti sa na predmetných 
mostíkoch uskutočnili nejaké športové preteky. Na uvedené odpovedal prezident ZSL p. Martin Paško s tým, že 
neeviduje žiadne preteky za uvedené obdobie. Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pokračoval 
a uviedol, že toto je jeden veľmi racionálny pohľad na vec, ktorý je výborným výkopom do ďalšej diskusie. Následne 
prezentoval svoj pohľad a uviedol, že by bolo výborné, aby sme v tejto fáze v ktorej sme, pre účely budúcoročnej 
výzvy na podporu športovej infraštruktúry, kde sa musíme venovať problematike všetkých športov a športových 
odvetví na Slovensku vedeli možno v spolupráci so ZSL vygenerovať také typy pravdepodobne úpravy tých 
nehnuteľností a hnuteľných vecí, ktoré sú nevyhnutné na to, aby sa nediskriminačne mohli uchádzať o podporu aj 
prevádzkovatelia všetkých lyžiarskych stredísk. Nemyslí si však, že je to reálne v prípade výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2022/002 (ďalej len „výzva č. 2022/002“) a požiadal prítomných zástupcov ZSL začať diskusiu 
na túto tému do budúcej výzvy na podporu športovej infraštruktúry, a to pre špecifiká, ktoré sú s tým spojené a boli 
spomínané ako vlastnícke vzťahy k pozemkom a nehnuteľnostiam alebo problematika s ochranou prírody a krajiny. 
Rovnako vníma ako problematické miešanie komerčnej a nekomerčnej časti vo vzťahu k štátnej pomoci vzhľadom 
na vlastníctvo podstatnej časti týchto športovísk. S cieľom začať diskusiu uviedol, že aj v rámci tohto procesu sa 
vygenerovali lídri (športoviská) a bolo by veľmi dobré, aby sa vygeneroval jeden pilotný projekt, kde by sa aplikovali 
mnohé myšlienky, ktoré by preveril čas a vykalibrovali sa všetky detaily. Zabezpečiť prevádzkovanie športoviska aj 
následne po prípadných zmenách vlastníkov a zmenách stavebnej legislatívy a následne rozvíjať tak, aby bola SR 
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FNPŠ schopná schváliť takéto projekty v zmysle §15a zákona o fonde ako ŠINV. Tak ako to bolo vo futbale 
a hokeji, nie je možné všetko uskutočniť ihneď. Na záver opäť poďakoval za prezentáciu a pripomenul, že to vníma 
ako výkop do ďalšej diskusie a spoločnej práce. Na uvedené krátko reagoval prezident ZSL p. Martin Paško 
a uviedol, že ľudia, ktorí pracujú okolo rozvoja slovenského lyžovania v rámci ZSL to vnímajú triezvo a pozerajú 
na to reálne a tak, aby sa zámer zrealizoval. Nie je ich zámerom stavať tzv. „vzdušné zámky“, ale postupovať krok 
po kroku a nájsť konsenzus pri rozvoji tohto športu a budovať lyžovanie na úspechoch slovenských lyžiaroch v čele 
s Petrou Vlhovou. V rámci päťročného plánu majú záujem vybudovať aspoň tri tréningové centrá. V prípade 
Štrbského plesa to bude špecifický prístup, keďže v tomto prípade komunikujú aj so zástupcami lyžovania v Poľsku, 
ktorí majú záujem o organizáciu rôznych pretekov ako aj zimnej olympiády a k tomu priamo oslovili ZSL o diskusiu 
pri participácii na tomto podujatí z dôvodu vybudovania tratí na Štrbskom plese.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a uviedol, že veľmi dobre pozná tento bežecký areál na Štrbskom 
plese, keďže pochádza zo Štrby. Podľa jeho názoru bežecký areál, ktorý prevádzkuje obec Štrba, patrí medzi tie 
lepšie areály a jediné, čo tam chýba je samostatná bežecká trať určená priamo pre športové kluby, keďže sa 
aktuálne mieša verejnosť so športovými klubmi. Položil však otázku ako vidí ZSL spoluprácu so Slovenským 
zväzom biatlonu vo vzťahu k Osrbliu, či aj tam uvažujú o nejakom tréningovom centre, keďže aj tento areál je 
výborný. Na uvedené krátko reagoval prezident ZSL p. Martin Paško a odpovedal, že budú o tom ešte diskusie, 
keďže bol by záujem vybudovať aj na Štrbskom plese strelnicu na biatlon a využiť recipročne aj areál v Osrblí 
na severské disciplíny, avšak zatiaľ je to len úvaha. 
 
Slovo si vzal opäť predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a pripomenul, že ide o výkop do diskusie v tejto téme 
a bude veľmi rád ak sa v nej bude ďalej pokračovať. Za seba ešte uviedol, že sa zaujalo zabezpečenie prevádzky 
pre účely štátnej športovej reprezentácie, kde sa mieša záujem všeobecnej verejnosti na masový šport 
a profesionálny šport. Rovnakú problematiku bude potrebné riešiť aj v prípade plávania, ak sa na území Slovenskej 
republiky postaví olympijský bazén v Košiciach. V danom prípade sa rovnako bude potrebné vysporiadať s otázkou 
kto a kedy bude môcť byť v akej plaveckej dráhe atď., a preto vníma ako veľmi zaujímavé spomínané úvahy 
vo vzťahu k lyžovaniu a bežeckému športu, ktoré boli spomínané v rámci prezentácie ZSL. Ide o veľkú tému, ale 
beží nám výzva č. 2022/002, a preto poprosil zástupcov ZSL sa zamyslieť skôr do ďalšej výzvy na podporu 
športovej infraštruktúry nad potrebnými vecami a špecifikami. Na uvedené opäť reagoval prezident ZSL p. Martin 
Paško a doplnil, že pre ZSL je zaujímavá výzva č. 2022/002 iba v prípade severských disciplín, keďže tie možno 
z tejto výzvy podporiť. Komunikujú a diskutujú na úrovni ZSL, či bude nejaký subjekt schopný pripraviť projekt, 
zabezpečiť spolufinancovanie a podať žiadosť. Ak by mali na to dostať odpoveď, žiadosť podajú. Ak na to odpoveď 
nebudú mať, projekt nebudú podávať. Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil, že by určite pomohlo 
ak by došlo k zhode medzi dvomi národnými športovými zväzmi aj v kontexte toho, že Slovenský zväz biatlonu 
(ďalej len „SZB“) je vlastníckom nehnuteľností, čo ich určite zaväzuje do budúcna. Fond na podporu športu mal 
so zástupcami SZB veľmi konštruktívnu debatu v prípade biatlonového areálu v Osrblí ako aj s novým predsedom 
Banskobystrického samosprávneho kraja. Tu podľa neho vidí priestor, aby sa do diskusie zapojil aj ZSL, keďže 
areál v Osrblí tam je a bude a bolo by fajn, aby sa v rámci udržateľnosti športovisko využívalo naplno.  
 
Na záver tohto bodu o slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a opýtal sa ešte na iniciatívu Poľska 
vo vzťahu k spomínanej organizácii zimných olympijských hier, či je možné percentuálne uviesť koľko by pripadala 
organizácia tohto podujatia Slovensku, ak to vôbec je možné takto určiť. Na uvedené opäť reagoval prezident ZSL 
p. Martin Paško a uviedol, že tento projekt je zatiaľ na úplnom začiatku. Z uvedeného dôvodu sa včera stretol 
s prezidentom Slovenského olympijského a športového výboru (ďalej len „SOŠV“) a poskytol informácie, ktoré už 
prebehli v médiách. ZSL absolvovali stretnutie s poľskou stranou v Zakopanom. Aktuálne uvažujú ako do celého 
procesu zapojiť Slovensko a tým pádom zvýšiť šance na diskusiu o prípadnej kandidatúre Poľska a následne 
národného olympijského výboru, avšak nevie presne povedať v akej rovine je možné sa momentálne baviť. V rámci 
tohto procesu by sa mala vytvoriť pracovná skupina, zložená zo zástupcov všetkých strán, či to zamýšľané tri mestá 
vedia zvládnuť a až následne by do toho zapojili národné olympijské výbory. Na záver prezident ZSL p. Martin 
Paško uviedol, že hlavným cieľom zväzu je prekopať metodiku v prípade kategórie U12 a U14, a preto už teraz vie 
povedať, že sa určite prioritne zamerajú na vybudovanie tréningového centra pre žiakov.  
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V priebehu rokovania o tomto bode programu sa odpojil z rokovania SR FNPŠ člen SR FNPŠ p. Branislav 
Tréger z dôvodu vopred avizovaných neodkladných pracovných povinností, čím došlo k zmene kvóra 
členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie stratégiu rozvoja tréningovej infraštruktúry 
odprezentovanú prezidentom Zväzu Slovenského lyžovania. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
5. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MOERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY 
Č. 2020/001 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMIEN V PROJEKTOCH NA ZÁKLADE 
ŽIADOSTÍ PREDLOŽENÝCH PRIJÍMATEĽMI 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý informoval členov SR FNPŠ, že súčasťou 
podkladov k bodu rokovania je aktuálny stav zazmluvnenia a čerpania jednotlivých projektov výzvy č. 2020/001 
ku dňu 02.03.2023 ako aj predložené žiadosti na zmenové konania.  
 

Žiadosti Počet Suma 
Schválené 104 24 113 849,58 € 

Dodatočne neschválené 3 (Hanušovce n/Topľou, Michalovce, 
Trnavský samosprávny kraj) -575 375,88 € 

Stiahnuté 1 (Rapid Bratislava) -155 000,00 € 
SCHVÁLENÉ CELKOM 101 23 814 328,70 € 
Zmluvy 101 23 814 328,70 € 

Zrušená zmluva (podmienky) 3 (Nitra, Levoča, Trnavský samosprávny 
kraj) -119 695,00 € 

Odstúpenie od zmluvy 2 (Krivany, Výčapy-Opatovce) -671 660,22 € 
ZAZMLUVNENÉ CELKOM 96 22 592 118,48 € 
Dodatkované (znížená suma) 39 -1 203 298,39 € 
VYNALOŽENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM 96 21 388 820,09 € 
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UŠETRENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM  2 725 029,49 € 

 
V prípade žiadosti č. 69 – mesto Lučenec v rámci prijatého uznesenia č. 9/1/2023 SR FNPŠ dňa 03.02.2023 
došlo k chybe v písaní. Na základe uvedeného kancelária FNPŠ navrhla postupom podľa čl. 5 ods. 8 Rokovacieho 
poriadku SR FNPŠ úpravu pôvodného uznesenia č. 9/1/2023 SR FNPŠ na nasledovné znenie:  
„Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o predĺženie oprávneného obdobia na realizáciu 
projektu v rámci žiadosti č. 69 (mesto Lučenec) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a 
rozhodla, že predloženú žiadosť neschvaľuje“. Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga zároveň 
informoval členov SR FNPŠ, že mesto Lučenec bude pokračovať s projektom Krytá plaváreň Lučenec v rámci 
výzvy č. 2020/001, a teda neplánuje avizované ukončenie spolupráce. 
 
14 - mesto Bojnice 
Dňa 08.02.2023 bola doručená žiadosť o zmenu ukončenia termínu realizácie projektu Výstavba telocvične pre ZŠ 
s MŠ Bojnice. Oprávnenosť obdobia v rámci výzvy č. 2020/001 je stanovená do konca roka 2023, mesto Bojnice 
žiadalo o posunutie tohto termínu na 31.12.2024 z dôvodu pretrvávajúcich komplikácií s uzatvorením zmluvy o dielo 
v dôsledku zvýšenia cien stavebných materiálov. 
 
Údaje o projekte: 

Hodnota projektu 1.757.564,08 € 
Spolufinancovanie prijímateľa 878.782,04 € 
Schválený príspevok 878.782,04 € 

 
Harmonogram projektu: 

Pôvodný začiatok realizácie 01.08.2021 
Pôvodný dátum ukončenia projektu 30.04.2023 
Navrhovaný dátum ukončenia projektu 31.12.2024 

 
Stanovisko kancelárie FNPŠ je nasledovné: Projektové oddelenie neodporúča schválenie žiadosti z dôvodu 
porušenia ustanovení výzvy (bod 6. ods. 5 (Podmienky pre poskytnutie príspevku) písm. h)) a ustanovení zmluvy 
(čl. III. ods. 2. a 3. a čl. IV. ods. 10.), nakoľko nedokončenie projektu v oprávnenom období stanovenom výzvou 
(do 31.12.2023) je podstatnou zmenou projektu (čl. VIII. ods. 3. písm. f)) pričom sa prijímateľ zaviazal, že počas 
projektu nedôjde k podstatnej zmene projektu (čl. VIII. ods. 2.), inak je povinný vrátiť príspevok v plnom rozsahu 
(čl. X. ods. 1.). Zmluva tiež jednoznačne hovorí, že “dobu realizácie projektu nie je možné predĺžiť nad rámec 
maximálnej doby, ktorá pre realizáciu projektov vyplýva z výzvy” (čl. VIII. ods. 11.) . 
 
184 - 4allsport 
Dňa 16.02.2023 bola doručená žiadosť o zmenu projektu, ktorej predmetom je zmena umiestnenia projektu 
z dôvodu výpovede zmluvy o nájme pozemkov, na ktorých sa mal projekt realizovať. Žiadosť so všetkými podkladmi 
je súčasťou priečinka ku tomuto bodu rokovania. 
 
Stanovisko kancelárie FNPŠ je nasledovné: Projektové oddelenie neodporúča schválenie zmeny projektu, 
nakoľko ide o viacnásobnú podstatnú zmenu projektu podľa čl. VIII. ods. 3. písm. a) a d) Zmluvy o príspevku 
z ktorých plynie prijímateľovi povinnosť vrátiť príspevok v plnom rozsahu podľa čl. X. ods. 1. Zmluvy o príspevku. 
Zároveň sa mení podstatná časť údajov predložených v žiadosti o príspevok, preto má kancelária FNPŠ za to, že 
nie je možné prijímateľovi finančné prostriedky v rámci tejto výzvy poskytnúť. 
 
96 – obec Terňa 
Dňa 15.02.2023 bola kancelárii FNPŠ doručená žiadosť o schválenie spolufinancovania projektu Telocvičňa Terňa. 
Prijímateľ sa z dôvodu nárastu cien stavebných materiálov snaží získať finančné prostriedky na pokrytie týchto 
zvýšených cien. Prijímateľ môže získať finančné prostriedky vo výške 35.050,63 EUR z Európskeho 
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poľnohospodárskeho fondu na pre rozvoj vidieka (ďalej len ,,EPFRV”), pričom financovanie sa skladá z 75% 
z EPFRV a 25% z prostriedkov štátneho rozpočtu. 
 
Stanovisko kancelárie FNPŠ je nasledovné: Projektové oddelenie nemá výhrady k žiadosti, nakoľko všetky 
výdavky na projekt nad limit schváleného príspevku považujeme za neoprávnené výdavky, a teda nepovažujeme 
postup za nesúlad s bodom 5 výzvy. 
 
 
Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu: 
 
Ku dňu 27.01.2023 bolo celkom vyplatených spolu 13.131.320,37 EUR pre 76 prijímateľov, z toho 37 projektov 
bolo finančne ukončených. 
 
Vyúčtovanie tranží v období od 28.01.2023 do 02.03.2023, kde prostredníctvom elektronického registračného 
systému fnps.egrant a následne poštou boli doručené ďalšie priebežné a konečné vyúčtovania. 
 
Vyplatené tranže 
 
Prvá tranža a druhá tranža - žiadne úhrady. 
 
Tretia tranža – 2 úhrady spolu vo výške 58.897,47 €, z toho: 

Prijímateľ Suma 
BBSPORT Banská Bystrica 18.773,07 € 
TJ Slávia TU Zvolen 40.124,4 € 
CELKOM 58.897,47 € 

 
Štvrtá tranža – 6 úhrad spolu vo výške  83.205,94 €, z toho: 

Prijímateľ Suma 
Mesto Spišská Nová Ves 9.536,13 € 
Žilinský samosprávny kraj 20.844,30€ 
Obec Vavrečka 8.485,18 € 
Obec Kazimír 8.345,23 € 
Mesto Čadca 9.902,25 € 
Mesto Krupina 26.092,85 € 
CELKOM 83.205,94 € 

 
Od 28.01.2023 do 02.03.2023 bolo vyplatených spolu 142.103,41 € na všetky tranže. Ku dňu 02.03.2023 bolo 
celkom vyplatených spolu 13.273.423,78 € pre 76 prijímateľov, z toho 43 projektov bolo finančne 
ukončených. Aktuálne prebieha finančná kontrola na poskytnutie prvej až štvrtej tranže u ďalších 
prijímateľov. 
 
V rámci tohto bodu o slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že ešte nebol prípad, kedy 
SR FNPŠ predĺžila lehotu na čerpanie schváleného príspevku na projekt, a či to je vôbec technicky a zákonne 
možné. Myslí si však, že v určitom momente príde situácia, ktorá bude argumentačne silnejšia, a teda bude na 
stole otázka, či je vôbec možné túto lehotu predĺžiť. Do budúcna by navrhoval takúto možnosť do výzvy zapracovať, 
pretože život môže priniesť situáciu, kedy na to bude silný tlak, ktorý bude oprávnený na to, aby SR FNPŠ určitý 
projekt posunula. Následne uviedol, že pozná genézu spomínaného prípadu žiadosti č. 14 (mesto Bojnice) a vníma 
to ako nešťastné, že takáto situácia u žiadateľa nastala napriek tomu, že finančné prostriedky mali schválené.  

Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že od rozhodnutia prešlo obdobie viac ako 1,5 roka 
a aktuálne je projekt ešte stále v prípravnej fáze. V danom prípade ide o zodpovednosť prijímateľa ako bol 
pripravený na daný projekt. Po komunikácii s kolegami z kancelárie FNPŠ vníma zákonné prekážky na predĺženie 
termínu na čerpania príspevku. Na druhej strane je na mieste pripomenúť, že v takom prípade blokujú finančné 
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prostriedky, ktoré by mohli pomôcť inému projektu. Z uvedeného dôvodu SR FNPŠ stále apeluje na žiadateľov, 
aby mali pripravené svoje projekty a za tieto skutočnosti zodpovedá žiadateľ resp. prijímateľ finančných 
prostriedkov.  

O slovo požiadal aj predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a uviedol, že 
podľa jeho názoru ide o principiálnu vec a o tejto podmienke žiadatelia vedeli vopred, keďže to bolo upravené 
vo výzve. Zámerom ohraničenia termínu čerpania príspevku je práve zamedziť zneužívaniu pri čerpaní a naťahovať 
projekty donekonečna. Vníma to ako vážny precedens v prípade uvoľnenia tejto podmienky do budúcna. V danom 
prípade práveže podporuje aktuálne nastavenie ohraničenia čerpania príspevku v rámci príslušných výziev. Ak 
žiadateľ v danom čase nie je schopný to nakoniec uskutočniť, má iné možnosti, napríklad sa zapojiť do ďalšej 
výzvy. Vníma to ako kľúčovú podmienku, ktorá bola zavedená a ako príklad uviedol niekoľko skúseností z minulosti 
s plnením termínov pri obdobných projektoch.  

Slovo si opäť vzal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že pozitívum je, že sa podmienky výzvy 
na podporu športovej infraštruktúry viac menej od výzvy k výzve výslovne nemenili, a ak má v konečnom dôsledku 
žiadateľ záujem s projektom pracovať môžu sa zapojiť s projektom do ďalšej výzvy. 

Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
 

Uznesenie č. 5/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu ukončenia termínu realizácie 
projektu v rámci žiadosti č. 14 (mesto Bojnice) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a rozhodla, že predloženú žiadosť neschvaľuje. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu projektu v rámci žiadosti 
č. 184 (4allsport) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a rozhodla, že 
predloženú žiadosť neschvaľuje. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie oznámenie predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu o oprave chýb v písaní v uznesení č. 9/1/2023 v bode 2 a uznesenie znie nasledovne: 
„2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o predĺženie oprávneného obdobia 
na realizáciu projektu v rámci žiadosti č. 69 (mesto Lučenec) predloženej v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a rozhodla, že predloženú žiadosť neschvaľuje.“ 
 
5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje úpravu spolufinancovania projektu v prípade žiadosti 
č. 96 (obec Terňa) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
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Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
6. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMIEN 
V PROJEKTOCHNA ZÁKLADE ŽIADOSTÍ PREDLOŽENÝCH PRIJÍMATEĽMI 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a opäť odovzdal slovo spracovateľovi materiálu 
k tomuto bodu programu, a to projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý informoval 
členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania jednotlivých projektov výzvy č. 2021/004 ku dňu 
02.03.2023 a zároveň aj zmenových konaniach. Aktuálny stav zazmluvnenia schválených projektov.  
 

Žiadosti Počet Suma 
Schválené 90 31 758 689,54 € 
Dodatočne neschválené 1 (Rovinka)  
SCHVÁLENÉ CELKOM 89 31 758 689,54 € 
Zmluvy 81 25 274 727,14 € 
Znížená suma po VO 26 -1 603 810,45 € 
Odstúpenie od zmluvy 1 (Sládkovičovo) -272 799,00 € 
Nezazmluvnené 7 -3 923 118,13 € 
Čakáme na doplnenie údajov 1 (Brezno) 1 250 000,00 € 
Neukončené VO 4 2 391 648,00 € 
Problémové prípady 2 (Lezecká stena, Poltár) 281 470,13 € 
VYNALOŽENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM  20 127 019,40 € 

UŠETRENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM  2 165 882,30 € 

 
179  - Lezecká stena  
Dňa 01.03.2023 právny zástupca prijímateľa informoval, že stanovisko PMÚ do dnešného dňa neobdržali, napriek 
tomu, že sa snažia úrad urgovať. Stanovisko bude doručené do kancelárie FNPŠ bezodkladne po jeho obdržaní 
prijímateľom. Mailová komunikácia je súčasťou priečinka. 
 
148  - mesto Poltár  
Dňa 06.02.2023 obdržala kancelária FNPŠ žiadosť o zmenu projektu, ktorej predmetom je vyňatie niektorých 
stavebných činností (predstavujú 62 % hodnoty projektu) z dôvodu nárastu cien stavebných materiálov. 
Predmetom schváleného projektu bola realizácia stavebných prác pozostávajúcich z opravy a zateplenia 
obvodového plášťa budovy, zateplenia strechy (strešného plášťa), výmeny palubovky a obnovy bežeckej dráhy, 
pridružených športových plôch a oplotenia celého areálu. Zmena projektu sa týka použitia finančného príspevku 
iba na opravy a zateplenie obvodového plášťa budovy, zateplenie strechy (strešného plášťa) a doplnenie novej 
aktivity, a to výmeny otvorových konštrukcií. Predmetná žiadosť je súčasťou priečinka k tomuto bodu rokovania. 
 
Stanovisko kancelárie FNPŠ je nasledovné: Projektové oddelenie má výhrady k schváleniu zmeny projektu, 
nakoľko by došlo ku podstatnej zmene projektu, ktorý by už neobsahoval prvky za ktoré bol hodnotený. Okrem 
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tohto aspektu schválením zmeny projektu by došlo ku značnému alikvotnému zníženiu schváleného príspevku 
vzťahujúceho sa na ponechané položky. Z tohto dôvodu by sme odporučili prijímateľovi, aby sa zapojil s novým 
projektom do výzvy č. 2022/002, čím by sa vyriešil aj nárast cien stavebných materiálov.  
 
161 - Canis Club Liptov 
Dňa 10.02.2023 obdržala kancelária FNPŠ žiadosť o navýšenie dotácie v rámci projektu Moderný multifunkčný 
športový areál pre rozvoj horolezectva a boulderingu z dôvodu nárastu cien stavebných materiálov. Predmetná 
žiadosť je súčasťou priečinka k tomuto bodu rokovania. 
 
Stanovisko kancelárie FNPŠ je nasledovné: Projektové oddelenie neodporúča schválenie predmetnej žiadosti 
z dôvodu jednotného postupu pri žiadostiach tohto typu a z dôvodu vyčerpania finančnej alokácie. 
 
112 - mesto Sládkovičovo 
Dňa 31.01.2023 obdržala kancelária FNPŠ oznámenie o odstúpení od Zmluvy o príspevku na projekt podpory 
športu z dôvodu prehodnotenia rozvojových priorít mesta jeho novým vedením. Projektové oddelenie vykoná 
všetky potrebné kroky súvisiace s ukončením zmluvy a vrátením 80 % finančného príspevku na účet poskytovateľa. 
 

Hodnota projektu: 454.665,23 EUR 
Schválený príspevok: 272.799,00 EUR 
Zaslaná prvá platba (80 %): 218.239,20 EUR 

 
 
Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu: 
 
Informácia o platbách: V termíne od 28.01.2023 do 02.03.2023 bola na 1. platbu – 80 % z príspevku vyplatená 
suma vo výške spolu 1.729.953,64 EUR pre 6 prijímateľov a na 2. platbu - zvyšnú časť z príspevku bola 
pre 1 prijímateľa vyplatená suma vo výške 172.483,20 EUR: 
 

Prijímateľ Suma 
Mesto Čadca - 1.platba 263 973,23 € 
Mesto Stropkov - 1.platba 64 062,54 € 
Municipal Real Estate Dunajská Streda, s.r.o. - 
1.platba 

777 746,67€ 

Mesto Spišská Nová Ves-1.platba 166 800,00 € 
Nadácia deti, kone a golf  – 1.platba 58 572,00 € 
Žilinský samosprávny kraj – 1.platba 398 799,20 € 
Mesto Martin  - 2.platba 172 483,20 € 
CELKOM 1 902 436,84 € 

 
Celkovo bolo v termíne ku dňu 02.03.2023 na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške spolu 
19.942.808,68 EUR pre 79 prijímateľov, z toho 5 prijímateľom MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ 
BYSTRICA, s.r.o., Mestská časť Bratislava – Karlova Ves, FC Petržalka, družstvo, Mestská časť Bratislava - 
Petržalka a Mesto Martin bola uhradená aj 2. platba - zvyšná časť príspevku, spolu vo výške 257.558,25 EUR, a 
teda 5 projektov bolo finančne ukončených. V uvedenej sume pre 1. platbu – 80% z príspevku sú zahrnuté aj sumy 
príspevkov pre športovú infraštruktúru národného významu (ŠINV) v celkovej výške 1 911 029,44 EUR pre 
prijímateľov:  

- Mesto Trenčín – 80 % z príspevku – 911.029,44 EUR 
- Mesto Košice – 80 % z príspevku – 1.000.000,00 EUR 

a spolu s prijímateľom Slovenský zväz biatlonu, ktorému bolo poukázaných 100 % z príspevku vo výške 
99.135,67 EUR dňa 23.12.2022 predstavuje táto suma spolu výšku 2.010.165,11 EUR.  
Celkovo bola v termíne ku dňu 02.03.2023 pre 80 prijímateľov poskytnutá suma vo výške 20.127.019,40 EUR.  
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Spolu 80 prijímateľov Celkom vyplatené ku dňu 02.03.2023 20.127.019,40 EUR 
 
Na záver projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga informoval členov SR FNPŠ o návrhu aktualizácie 
č. 1 Usmernenia k vyúčtovaniu príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy č. 2021/004. Navrhovaná 
aktualizácia č.1 Usmernenia k vyúčtovaniu príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy č. 2021/004 sa týka 
doplnenia Článku 2.1.2 s názvom Preukazovanie oprávnenosti výdavkov, v časti odseku 2 upozornenie, kde 
kancelária FNPŠ navrhuje doplniť za čiarkou nasledovný zvýraznený text. „(Upozornenie: Prijímateľ nie je 
oprávnený viesť na samostatnom účte v banke alebo v pobočke zahraničnej banky v Slovenskej republike 
uvedenom v záhlaví zmluvy iné finančné prostriedky ako je príspevok na projekt od poskytovateľa, s výnimkou 
možného prevodu finančných prostriedkov určených ako povinné spolufinancovanie projektu.)“ Projektové 
oddelenie navrhuje uvedené doplnenie usmernenia z dôvodu opakovaných nedodržaní predmetného upozornenia 
zo strany prijímateľov pri predložených konečných vyúčtovaniach poskytnutej prvej platby (80 % z príspevku). 
Prijímatelia si totiž na predmetný samostatný bankový účet prevádzajú aj finančné prostriedky určené 
na spolufinancovanie, a to hlavne za účelom jednotnej úhrady faktúry prijímateľa zhotoviteľovi diela/projektu. 
Pre komplikovanú nápravu dodržania tohto upozornenia (vrátenie platby zo strany zhotoviteľa prijímateľovi 
a opätovná úhrada faktúry z iného/vlastného bankového účtu prijímateľa zhotoviteľovi ako preukázanie povinného 
spolufinancovania, hlavne pri vyšších sumách), projektové oddelenie navrhuje akceptovanie aj takéhoto postupu, 
v prípade, že bol zrealizovaný.  
 
O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že by bolo na mieste analyticky pripraviť aký 
balík finančných prostriedkov v prípade ukončených zmlúv o príspevku sa naakumuloval, a keďže aj v rámci výzvy 
č. 2022/002 je alokovaná historicky najnižšia suma finančných prostriedkov na výzvu, takéto finančné prostriedky 
následne použiť na navýšenie alokácie v rámci výzvy č. 2022/002. Na uvedené krátko reagoval predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan a podporil tento návrh po finálnom vyčíslení takto zostatkových finančných prostriedkov.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
 

Uznesenie č. 6/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie oznámenie o odstúpení od Zmluvy o príspevku 
na projekt podpory športu č. Z-2021/004-112 prijímateľa mesto Sládkovičovo (žiadosť č. 112) v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu projektu v rámci žiadosti 
č. 148 (mesto Poltár) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a rozhodla, že 
predloženú žiadosť neschvaľuje. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o navýšenie príspevku na projekt 
podpory športu v prípade žiadosti č. 161 (Canis Club Liptov) predloženú v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a rozhodla nenavýšiť príspevok na projekt. 
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5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje aktualizáciu č. 1 Usmernenia k vyúčtovaniu príspevku 
na projekt podpory športu v rámci výzvy č. 2021/004 „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
7. SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PRÍRUČKY K PROPAGÁCIÍ A INFORMOVANÍ O ZÍSKANÍ PODPORY 
Z VEREJNÝCH ZDROJOV Z FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne odovzdal slovo media officerke kancelárie 
FNPŠ p. Lucii Antolovej, ktorá členov SR FNPŠ informovala o predloženom návrhu Príručky k propagácii 
a informovaní o získaní podpory z verejných zdrojov z Fondu na podporu športu (ďalej len „príručka“). Hlavným 
dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu je potreba nahradenia Príručky k propagácii a informovaní 
o získaní podpory z verejných zdrojov z Fondu na podporu športu č. S-10/2020 schválenej správnou radou dňa 26. 
mája 2020 novou aktuálnejšou príručkou. Cieľom je nastaviť aktualizované pravidlá propagácie a informovania 
o projektoch podporených z verejných zdrojov z Fondu na podporu športu. Príručka je akýmsi manuálom 
k propagácií, ktorý kancelária FNPŠ modifikovala a má záujem tak dať prijímateľom návod ako prezentovať 
projekty podporené Fondom na podporu športu už počas procesu výstavby, modernizácie a rekonštrukcie projektov 
a ako ich odprezentovať.  
 
V priebehu rokovania o tomto bode programu sa opätovne online prostredníctvom aplikácie ZOOM pripojil 
k rokovaniu SR FNPŠ člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger, avšak rokovaciu miestnosť opustil člen SR FNPŠ 
p. Miroslav Dráb, čím ostalo zachované kvórum členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan si následne vzal slovo a uviedol, že po nástupe p. Lucii Antolovej na pozíciu 
media officerky v decembri 2022 sa vizibilita Fondu na podporu športu zvýšila aj vzhľadom na ukončené projekty 
v rámci jednotlivých výziev na podporu športovej infraštruktúry a poďakoval jej za doterajšiu prácu. Poďakoval sa 
aj kolegom zo SR FNPŠ, ktorí sa v poslednom období zúčastnili viacerých otváraní športovísk, ktoré boli úspešne 
ukončené a podporené z Fondu na podporu športu. Pri otváraní ukončených projektov navrhol inšpirovať ostatných 
prijímateľov po vzore mesta Hurbanovo a použiť ich spôsob, prípadne ho upraviť aj v príručke.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Príručky k propagácii a informovaní o získaní 
podpory z verejných zdrojov z Fondu na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
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Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
8. PREROKOVANIE ŽIADOSTI O PREHODNOTENIE VÝZVY NA VRÁTENIE MIMORIADNEJ PODPORY 
ZO DŇA 02.12.2022 PRIJÍMATEĽA FK POPRAD POSKYTNUTEJ V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE 
ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE MIMORIADNEJ PODPORY PRE PROFESIONÁLNE ŠPORTOVÉ KLUBY 
Č. 2021/003 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a slovo odovzdal predsedovi DR FNPŠ 
a generálnemu riaditeľovi sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi, ktorý informoval členov SR FNŠ, že už 
na ostatnom zasadnutí SR FNPŠ prezentoval správnosť postupu v prípade žiadosti prijímateľa FK Poprad 
na prehodnotenie výzvy o vrátenie mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/003 (ďalej len „výzva č. 2021/003“). Na základe 
žiadosti SR FNPŠ o stanovisko a po vyžiadaní podkladov, preštudovaní celej problematiky a preverení skutočností 
v rámci ostatných odvetví verejnej správy v obdobných prípadoch na zasadnutí dňa 02.03.2023 členovia DR FNPŠ 
dospeli k záveru, že takéto neskoré predloženie vyúčtovania automaticky nezakladá povinnosť prijímateľa 
na vrátenie finančných prostriedkov. Pri posudzovaní predmetnej žiadosti vychádzali aj z výkladu zákona 
č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov (ďalej len 
„zákon o rozpočtových pravidlách“), v zmysle ktorého, ak je vyúčtovanie predložené neskôr, ale spĺňa všetky 
podmienky vyúčtovania tak by to malo byť klasifikované ako porušenie finančnej disciplíny, teda pravidiel 
stanovených subjektom, ktorý finančné prostriedky poskytol. Na základe uvedeného DR FNPŠ uznesením 
č. 3/2/2023 DR FNPŠ zo dňa 02.03.2023 odporučila SR FNPŠ akceptovať oneskorené predloženie vyúčtovania 
poskytnutej pomoci zo strany prijímateľa FK Poprad, pokiaľ obsahovalo všetky požadované doklady. Zároveň DR 
FNPŠ odporučila kancelárii FNPŠ zrealizovať následne administratívnu finančnú kontrolu predloženého 
vyúčtovania.  
 
V priebehu rokovania o tomto bode programu sa do rokovacej miestnosti vrátil člen SR FNPŠ p. Miroslav 
Dráb, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a uviedol, že v rámci samospráv pri poskytovaní dotácií to funguje 
obdobne ako to uviedol predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík. Ak 
subjekt v termíne nedoručí vyúčtovanie, avšak doručí ho neskôr, nepristupuje sa k vráteniu dotácie, ale v rámci 
VZN mesta bola schválená sankcia v prípade nepredloženia vyúčtovania včas. Na uvedené reagoval predseda DR 
FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a uviedol, že podobne postupujú aj na MŠVVŠ 
SR. Ak subjekt nepredloží vyúčtovanie vôbec ani po následnom vyzvaní, postupuje MŠVVŠ SR vec 
kompetentnému orgánu na vybavenie. 
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a na už uvedené doplnil pre členov SR FNPŠ, ktorí neboli 
prítomní na 35. zasadnutí SR FNPŠ v Banskej Bystrici, že vtedajšia generálna riaditeľka kancelárie FNPŠ 
spomínala možné riziká s tým spojené. Na základe tohto a pre účely prípadnej finančnej kontroly zo strany 
príslušných štátnych orgánov uviedol, či takéto navrhované riešenie nezakladá žiadne riziká pre Fond na podporu 
športu, ak by sa im vyhovelo, aby táto vec bola vyjasnená. Dôvodom je, že Fond na podporu športu neurobil nič 
zlé, danému problému SR FNPŠ rozumie, išlo o osobitnú schému mimoriadnej pomoci pre profesionálne športové 
kluby a pre kolegov, ktorí v tom čase tu ešte neboli vysvetlil krátko celú genézu prípadu. Záujmom nebolo poškodiť 
futbalový klub, ale dodržať všetky pravidlá a povinnosti vyplývajúce športovej organizácii a Fondu na podporu 
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športu pri poskytovaní verejných prostriedkov. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ďalej pokračoval a uviedol, 
že bude potrebné obdobné prípady preveriť v kancelárii FNPŠ aj v rámci ostatných výziev na poskytnutie 
mimoriadnej podpory, a to predovšetkým v prípade osobitnej výzvy číslo: 2021/002 – amatérske športové kluby 
a organizácie. Na uvedené krátko reagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že bude potrebné 
vnímať kontext celej veci, pretože v prípade prijímateľa FK Poprad bolo vyúčtovanie doručené hodinu po termíne 
a na druhý deň sa s tým dalo pracovať. Ak  niečo prijímateľ predloží o dva týždne neskôr tak to nemožno dávať 
na rovnakú úroveň. Na uvedené tiež krátko zareagoval predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu 
MŠVVŠ SR p. Peter Dedík s tým, že po preskúmaní celého procesu dospela DR FNPŠ k záveru, že závažným 
pochybením a porušením je použitie poskytnutých finančných prostriedkov v rozpore so stanovenými podmienkami 
a nie ich správne použitie, avšak neskoré predloženie vyúčtovania. To vníma skôr ako dôvod na aplikovanie 
sankcie za nesplnenie povinnosti za oneskorené dodanie potrebnej dokumentácie.  
 
O slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a v rámci tohto kontextu 
predniesol, že vníma to ako paralelu aj v prípadoch predloženia vyúčtovaní v rámci infraštruktúrnych výziev, kde 
sa nájdu subjekty, ktorým môže hroziť nesplnenie takejto povinnosti. V rámci kancelárie FNPŠ prebehla diskusia, 
že bude potrebné sa na túto situáciu pripraviť a stanoviť pravidlá na riešenie. Na uvedené zareagoval predseda 
DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík, že súhlasí, ale veľký rozdiel vidí v tom, či 
prijímateľ uskutoční poslednú úhradu po oprávnenom období na čerpanie príspevku v zmysle príslušnej výzvy 
alebo či finančné prostriedky boli použité v oprávnenom období, ale prijímateľ predložil vyúčtovanie po termíne. 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš následne doplnil, že rozumie, ale môžu nastať 
rôzne iné situácie a bude potrebné sa s tým do budúcna vyrovnať.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil kolegov, že rovnako možno vnímať aj odlišný pohľad v tom, že 
v prípade profesionálnych športových klubov má k dispozícii „profesionálny“ administratívny aparát, ktorý vykonáva 
tieto činnosti, pričom pri amatérskych športových organizáciách celú agendu zabezpečuje jeden/dvaja ľudia v rámci 
svojho osobného voľna. Následne pripomenul, že predmetné rozhodnutie bude mať ďalšie dopady na celý proces 
administrácie v rámci kancelárie FNPŠ a dodal, že by bol rád, aby sa do budúcnosti hľadal vhodný spôsob riešenia 
napr. formou sankcie za porušenie povinnosti. Na záver ešte požiadal člena SR FNPŠ p. Lukáš Piteka ako 
zástupcu Slovenského futbalového zväzu, aby prípadne aktualizoval informácie o dotknutom prijímateľovi. 
Na uvedené krátko odpovedal člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek s tým, že o situácii informoval už na ostatných 
zasadnutiach SR FNPŠ a ten stav sa nijako nezmenil. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie uznesenie č. 3/2/2023 DR FNPŠ zo dňa 
02.03.2023 a odporúčanie DR FNPŠ k žiadosti o prehodnotenie výzvy na vrátenie mimoriadnej podpory 
zo dňa 02.12.2022 prijímateľa FK Poprad poskytnutej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/003 a rozhodla, že žiadosti na základe 
odporúčania DR FNPŠ vyhovuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
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Zdržali sa hlasovania: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
9. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE MIMORIADNEJ 
PODPORY V RÁMCI OSOBITNEJ VÝZVY ČÍSLO: 2021/002 – AMATÉRSKE ŠPORTOVÉ KLUBY 
A ORGANIZÁCIE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, aby stručne oboznámil členov SR FNPŠ 
so stavom výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej v rámci osobitnej výzvy č. 2021/002 – 
amatérske športové kluby a organizácie (ďalej len „výzva č. 2021/002“) aj vo vzťahu k spomínanej potrebe 
následnej analýzy predložených vyúčtovaní v rámci mimoriadnej podpory poskytnutej podľa § 20a zákona o fonde.  
 
Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga informoval členov SR FNPŠ, že ku dňu 14.02.2023 bola 
ukončená administratívna finančná kontrola. Nasledovné údaje k výzve č. 2021/002 sú aktuálne ku dňu 02.03.2023 
a sú súčasťou podkladov k zasadnutiu. 
 

Žiadosti Počet Požadovaná suma Schválená suma 
Prijaté 429 3 517 199,93 €  
Vyradené 14 -388 776,11 €  
Zamietnuté 36 -425 888,00 €  
Schválené 379 2 702 535,82 € 1 554 036,00 € 
Poskytnutá pomoc 379  1 554 036,00 € 
Nepredložená záverečná správa 13  -35 047,00 € 
Doklady k vyúčtovaniu pomoci v rozpore 
s podmienkami výzvy 1  -1 700,00 € 

Záverečná správa predložená v rozpore 
s podmienkami výzvy 27  -121 458,00 € 

CELKOM   -158 205,00 € 
 
Vyúčtovanie mimoriadnej pomoci boli prijímatelia povinní predložiť v záverečnej správe podľa pokynov 
v Usmernení k vyúčtovaniu poskytnutého finančného príspevku (pozn. správne mimoriadnej pomoci) v rámci výzvy 
č. 2021/002 (ďalej len „usmernenie“), a to do termínu 30.11.2021 vrátane, v opačnom prípade boli povinní vrátiť 
mimoriadnu pomoc podľa bodu 13. ods. 2 výzvy a článku 4. ods. 1 písm. c) usmernenia. Uvedenú podmienku 
nesplnilo celkom 40 prijímateľov (10,55 %). 
 
O nesplnení uvedenej povinnosti neboli prijímatelia do dnešného dňa upovedomení, ani neboli vyzvaní na vrátenie 
mimoriadnej pomoci. Následná administratívna finančná kontrola predložených záverečných správ prijímateľov 
prebehla pre všetkých prijímateľov, vrátane tých, ktorí nesplnili podmienky výzvy a usmernenia. Administratívna 
finančná kontrola bola ukončená ku dňu 14.02.2023. Z výsledkov kontroly vyplýva, že 99 % prijímateľov predložilo 
do termínu ukončenia administratívnej finančnej kontroly dokumentáciu v súlade s oprávnenosťou výdavkov 
v zmysle výzvy. U 1 % prijímateľov (4 prijímatelia), bolo navrhnuté zaslanie čiastkovej správy o administratívnej 
finančnej kontrole s návrhmi na odstránenie nedostatkov. 
 

Č. Prijímateľ Suma Výsledok 
324 OFC SAP 1986 1 700,00 € Nesplnené vlastné zdroje 
413 Futbalový klub Svit 3 345,00 € Chýbajúce doklady 
245 Futbalový klub GALAKTIK 6 600,00 € Chýbajúce doklady 
140 Futbalový klub Rajec 4 550,00 € Chýbajúce doklady 
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Z uvedených 4 prípadov iba jeden (OFC SAP 1986) splnil podmienku predloženia záverečnej správy v stanovenom 
termíne. Prijímateľom, ktorým bola ukončená administratívna finančná kontrola do termínu 30.11.2022, 
bez zistených nedostatkov, bola zaslaná správa o administratívnej finančnej kontrole overená generálnou 
riaditeľkou kancelárie FNPŠ p. Renatou Munkovou.  
V zmysle výzvy a usmernenia odporúča kancelária FNPŠ nasledovné kroky: 

1. vyzvať prijímateľov, ktorí nepredložili vyúčtovanie v súlade s podmienkami, na vrátenie poskytnutej 
mimoriadnej pomoci, 

2. prijímateľovi OFC SAP 1986 odporúča kancelária FNPŠ zaslať čiastkovú správu o administratívnej 
finančnej kontrole o zistených nedostatkoch a návrhu ich odstránenia, 

3. zvyšným prijímateľom, ktorí majú vyúčtovanie mimoriadnej pomoci v súlade s podmienkami a nebola im 
doposiaľ zaslaná správa o administratívnej finančnej kontrole o nezistených nedostatkoch, aby im bola 
zaslaná s dátumom ukončenia administratívnej finančnej kontroly (14.02.2023) a overená predsedom SR 
FNPŠ, ako štatutárnym orgánom. 

 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a poďakoval za spracovanie materiálu a vzhľadom na vyššie 
schválené uznesenie to bude ešte predmetom ďalšieho rokovania. 
 
V priebehu tohto bodu programu zasadnutia SR FNPŠ sa zúčastnil rokovania aj novovymenovaný štátny 
tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec, ktorého v mene Fondu na podporu športu privítal 
predseda SR FNPŠ a poprial mu na úvod takto veľa úspechov a energie do práce, ktorá ho čaká najbližšie 
obdobie. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci osobitnej výzvy číslo: 2021/002 - amatérske športové 
kluby a organizácie. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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10. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE MIMORIADNEJ 
PODPORY V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE MIMORIADNEJ PODPORY 
PRE PODNIKY PREVADZUKUJÚCE ŠPORTOVÚ INFRAŠTRUKTÚRU Č. 2022/001  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a opäť odovzdal slovo projektovému manažérovi 
kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý členov SR FNPŠ informoval o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 
pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001 (ďalej len „výzva č. 2022/001“). Aktuálne prebieha 
predkladanie záverečných správ pre vyúčtovanie mimoriadnej podpory v súlade s podmienkami výzvy č. 2022/001 
a usmernenia k vyúčtovaniu výzvy č. 2022/001 do termínu 30.06.2023 vrátane. Ďalej položil jedinú osobitnú otázku 
vyžadujúcu si pozornosť členov SR FNPŠ, a to určenie finančného manažéra pre kontrolu záverečných správ 
a vypracovanie administratívnej finančnej kontroly. Kapacity kancelárie FNPŠ nie sú dostatočné pre vykonanie 
uvedenej agendy, preto má za to, že žiadúca je spolupráca s externým finančným manažérom, obdobne ako 
v prípade výzvy č. 2021/002.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za uvedené a pre nových členov SR FNPŠ v krátkosti zhrnul 
genézu tejto pomoci aj predošlých tzv. „COVID-ových“ pomocí a zhodnotil, že proces dotknutého vyúčtovania 
nebude jednoduchý. Zároveň prítomných členov SR FNPŠ informoval, že nevyčerpaná „COVID-ová“ pomoc 
vo výške približne tri milióny EUR už je pripísaná na bankovom účte MŠVVŠ SR a avízo k tomu je súčasťou 
podkladov k bodu 3 programu – Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného 
zasadnutia a je dôležité už len dokončiť vyúčtovania týchto finančných prostriedkov. 
 
O slovo sa prihlásil podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a položil otázku, že pokiaľ sa SR FNPŠ uzniesla, že 
dotknuté finančné prostriedky vracia, čo vníma ako správne rozhodnutie, pretože by ich Fond na podporu športu 
nevedel zmysluplne použiť, či MŠVVŠ SR dokáže tieto prostriedky nejakým spôsobom využiť vo svoj prospech 
a dotknuté prostriedky budú určené na šport, či už pre športové zväzy, ktoré majú problémy alebo na prípadnú 
podporu športových podujatí.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil, že Fond na podporu športu finančné prostriedky viazané 
na tzv. „COVID-ovú“ pomoc použiť iným spôsobom nevedel, pretože stav spojený s COVID-om skončil a smerom 
ku predsedovi DR FNPŠ a generálnemu riaditeľovi sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi sa opýtal, či sa 
dotknuté prostriedky vrátili Ministerstvu financií Slovenskej republiky alebo môžu ostať pre šport. Na uvedené 
predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík odvetil, že sa finančné prostriedky 
vrátili, ale zároveň je to argument, že sa neminuli neoprávnene. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
mimoriadnej podpory pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
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Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
11. PREHĽAD O POSKYTNUTÝCH FINANČNÝCH PROSTRIEDKOCH A NÁVRH VYÚČTOVANIA 
PRÍSPEVKOV A POSKYTNUTÝCH FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV MINISTERSTVOM ŠKOLSTVA, VEDY, 
VÝSKUMU A ŠPORTU SR 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a v krátkosti pre interpretáciu tabuľky, ktorá je 
súčasťou podkladov k tomuto bodu rokovania vysvetlil, že rozpočet Fondu na podporu športu bol schválený, 
„COVID-ová“ pomoc bola vyplatená, časť prostriedkov Fond na podporu športu vrátil, rovnako tak je v riešení 
administratívna finančná kontrola výzvy č. 2021/001 a až potom výzvy č. 2021/003 a rovnako sa to týka aj výzvy č. 
2022/001. Následne prešiel k zhrnutiu čerpania finančných prostriedkov na ŠINV a poskytol krátku informáciu k ich 
realizácii s tým, že mesto Trenčín a NBC Osrblie už majú za sebou úspešnú kolaudáciu a projekty sú vnímané 
pozitívne. Mesto Košice v projekte rýchlo napreduje a kolaudáciu očakávajú v najbližších dňoch resp. týždňoch. 
Následne odovzdal slovo ekonómovi kancelárie FNPŠ p. Jozefovi Tvrdoňovi. Ten prítomných členov SR FNPŠ 
informoval o čerpaní finančných prostriedkov, ktoré boli z Fondu na podporu športu už poukázané s poukazom 
na riadky č. 640 a 720, to znamená bežné transfery v hodnote 30.457.262,40 EUR a 2.010.165,11 EUR.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za uvedené a zrekapituloval, že Fond na podporu športu splnil 
to, čo mal splniť do konca roku 2022 a projekty sú vnímané pozitívne. Ďalej uviedol, že nemalá výzva nás čaká 
v roku 2023, na základe prehľadu projektov ŠINV z minulého zasadnutia SR FNPŠ, vníma dva kľúčové projekty 
pre SOŠV, ktoré by mali byť vlajkovými loďami, a to Národné strelecké centrum a „Zemník“ a stručne o nich 
informoval. 
 

 

 

Číslo Názov Sídlo IČO Uhradené 2022 Účel
24 Mesto Košice Košice - mestská časť Západ, Trieda SNP 48A 00691135 1 000 000,00 € Športová hala Angels aréna – rekonštrukcia a modernizácia

130 Mesto Trenčín Trenčín, Mierové nám. 1/2 00312037 911 029,44 € Modernizácia Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne
0 Slovenský zväz biatlonu Partizánska cesta 3501/71, 974 01 Banská Bystrica 35656743 99 135,67 € Rekonštrukcia areálu v Národnom biatlonovom centre v Osrblí

CELKOM 2 010 165,11 €

ČERPANIE FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV V RÁMCI PROGRAMOV V ROKU 2022

Infraštruktúra národného významu

Číslo Názov Sídlo IČO Uhradené 2022 Účel
57 AQUAPARK Poprad, s.r.o. Športová 1397/1, 058 01 Poprad 36482609 1 045 850,82 € Plavecké centrum Poprad - prestavba 50m bazéna

5 Mesto Bytča Bytča, Nám. Slovenskej Republiky 1/1, 01438, Slovenská republika 00321192 714 240,00 € Športová hala Bytča
45 Obec Horné Srnie Horné Srnie, Družstevná 430/1 00311588 632 400,00 € Športová multifunkčná hala v obci Horné Srnie
61 Mesto Martin Martin, Nám. S. H. Vajanského 1 00316792 595 673,66 € Šport park Pltníky II. etapa

150 Obec Ivanka pri Dunaji Ivanka pri Dunaji, Moyzesova 1450/57 00304786 549 000,00 € Výstavba novej telocvične s prvkami športovej haly pri ZŠ M.R.Štefánika v obci Ivanka pri Dunaji
66 Obec Chorvátsky Grob Chorvátsky Grob, Nám. Josipa Andriča 17, 90025, Slovenská republika 00304760 546 000,00 € Výstavba telocvične pre ZŠ a MŠ Chorvátsky Grob
37 Obec Kamenná Poruba Kamenná Poruba, Hlavná 136/159, 01314, Slovenská republika 00648906 447 064,86 € TELOCVIČŇA Kamenná Poruba
76 Mesto Bardejov Bardejov, Radničné námestie 16/16 00321842 400 000,00 € „Rekonštrukcia mestskej športovej haly v Bardejove“
48 Prešovský samosprávny kraj Prešov, Námestie mieru 5043/2 37870475 379 297,80 € Rekonštrukcia telocvične v Bijacovciach
71 Trenčiansky samosprávny kraj Trenčín, K dolnej stanici 7282/20A 36126624 355 648,25 € Podpora mládežníckeho športu v Trenčianskom samosprávnom kraji
35 Mestská časť Bratislava - Rača Bratislava - mestská časť Rača, Kubačova 21, 83106, Slovenská republika 00304557 342 942,30 € Rozvoj športovej infraštruktúry v Mestskej časti Bratislava-Rača
62 Mesto Dolný Kubín Dolný Kubín, Hviezdoslavovo námestie 1651/2 00314463 333 821,49 € Rekonštrukcia Zimného štadióna v Dolnom Kubíne
15 Mesto Trnava Trnava, Ulica Hlavná 1/1, 91771, Slovenská republika 00313114 302 631,60 € Revitalizácia športového areálu Slávia – bežecké trasy

144 Telovýchovná jednota AC Nitra Parkové nábrežie 882/27, 949 01 Nitra 00681687 267 839,46 € Rekonštrukcia havarijného stavu Zápasníckej haly Júliusa Strniska
52 Obec Oravská Jasenica Oravská Jasenica, Oravská Jasenica 142, 02964, Slovenská republika 00314714 265 000,00 € Telocvičňa pri ZŠ s MŠ M. Hamuljaka v Oravskej Jasenici

190 Mládežnícky športový klub Senec Košická 1745/8, 903 01 Senec 42413095 261 000,00 € Výstavba nafukovacej športovej haly so zázemím, NTC Senec, Rybárska 29
21 Mesto Krupina Krupina, Svätotrojičné námestie 4/4 00320056 234 835,65 € Rekonštrukcia atletických zariadení v areáli základných škôl v Krupine
29 Mesto Hurbanovo Hurbanovo, Komárňanská 45/91, 94701, Slovenská republika 00306452 195 859,47 € Multifunkčná športová plocha s prekrytím
91 Žilinský samosprávny kraj Žilina, Komenského 48 37808427 187 598,70 € Športový areál Gymnázium Varšavská cesta 1 Žilina

187 Obec Čierne Čierne, Čierne 00313980 184 680,00 € Telocvičňa pri Základnej škole Čierne  ústredie
11 Mestský športový klub IUVENTA Michalovce o.z.Karola Kuzmányho 6225/24, 071 01 Michalovce 53332504 184 027,05 € Rekonštrukcia Chemkostav Aréna Michalovce
43 Obec Zemianska Olča Zemianska Olča, Hlavná 583/26 00306720 179 983,00 € ROZŠÍRENIE A REKONŠTRUKCIA ŠPORTOVÉHO AREÁLU ZEMIANSKA OLČA
42 Mesto Hriňová Hriňová, Partizánska 1612 00319961 175 066,13 € Multifunkčná športová plocha s prekrytím
68 Mesto Kežmarok Kežmarok, Hlavné námestie 1 00326283 170 342,50 € Rekonštrukcia Spoločensko-športového centra, Kežmarok
67 Obec Vysoká nad Kysucou Vysoká nad Kysucou, Vysoká nad Kysucou 215 00314340 168 164,68 € Novostavba telocvične, rekonštrukcia šatní Z.Š. E.A. Cernana Vysoká nad Kysucou

120 Mesto Spišská Belá Spišská Belá, Petzvalova 272/18 00326518 153 500,00 € Prestrešenie hokejovo - hokejbalovej haly v Spišskej Belej
74 Mesto Žilina Žilina, Námestie obetí komunizmu 3350/1, 01131, Slovenská republika 00321796 147 298,12 € Revitalizácia športových ihrísk pri ZŠ Gaštanová, Žilina

178 Obec Domaniža Domaniža, Domaniža 426 00317195 141 005,76 € Rozvoj športu prostredníctvom výstavby športovej infraštruktúry v obci Domaniža
79 Obec Zohor Zohor, Nám. 1. mája 1 00305235 109 571,91 € Obnova športového areálu pri ZŠ v obci Zohor
19 Obec Vydrany Vydrany, Vydrany 71 00228788 108 856,84 € Stolnotenisová hala
51 Mesto Brezová pod Bradlom Brezová pod Bradlom, Námestie gen.M.R.Štefánika 1/1, 90613, Slovenská republika00309443 107 188,00 € Rekonštrukcia športovej infraštruktúry
72 Mesto Myjava Myjava, Nám. M. R. Štefánika 560/4 00309745 107 088,00 € Modernizácia športovej infraštruktúry Myjava

124 fitko.sk s. r. o. 186, 072 31 Trnava pri Laborci 53092881 103 712,40 € Výstavba nového tréningového centra v Michalovciach
20 Obec Pavlovce nad Uhom Pavlovce nad Uhom, Kostolné Námestie 17/1 00325589 100 165,39 € Multifunkčné ihrisko v areáli ZŠ s MŠ Pavlovce nad Uhom

122 Mesto Čadca Čadca, Námestie slobody 30 00313971 89 120,13 € Rekonštrukcia časti strechy športovej haly na ulici Športovcov v Čadci
180 EFC Gabčíkovo Továrenská 4299, 930 05 Gabčíkovo 50779443 96 303,00 € FIREMNÉ CENTRUM - PRÍSTAVBA - TELOCVIČŇA PRE ÚPOLOVÉ ŠPORTY

18 Obec Vavrečka Vavrečka, Vavrečka 203 00314951 86 351,40 € Opláštenie multifunkčného športového areálu Vavrečka
136 Mesto Spišská Nová Ves Spišská Nová Ves, Radničné námestie 1843/7 00329614 94 457,70 € Multifunkčné športové ihrisko pri ZŠ Lipová 13, Spišská Nová Ves
140 BBSPORT Banská Bystrica Švermova 6515/32, 974 04 Banská Bystrica 52817377 75 091,20 € Modernizácia športového areálu BASELINE

17 Obec Nedožery - Brezany Nedožery-Brezany, Družstevná 367/1, 97212, Slovenská republika 00318302 88 068,80 € Futbalové ihrisko s umelou trávou  pre región Hornej Nitry - dostavba
119 Obec Hviezdoslavov 00305456 82 032,94 € Športový areál Bez bariér vo Hviezdoslavove
195 Telovýchovná jednota Slávia Technická univerzita ZvolenT.G.Masaryka 8024/24, 960 01 Zvolen 00592757 80 248,80 € Multifunkčná telocvičňa s gymnastickým vybavením a lezeckou stenou

77 Obec Smižany Smižany, Námestie M. Pajdušáka 1341/50 00691721 78 974,00 € Vybudovanie športového ihriska a atletickej dráhy v športovom areáli
53 Mesto Sereď Sereď, Námestie republiky 1176/10 00306169 77 913,48 € Výmena športového povrchu vrátane podkladných vrstiev na atletickej dráhe ZŠ Fándlyho v Seredi

106 Mesto Nováky Nováky, Námestie SNP 349/10 00318361 76 954,35 € Obnova športového areálu s futbalovým ihriskom v meste Nováky
146 Mesto Zlaté Moravce Zlaté Moravce, 1.mája 940/2 00308676 76 626,06 € „Modernizácia telocvične na ZŠ Robotnícka 25, Zlaté Moravce“
163 Obec Kazimír Kazimír, Hlavná ulica 252/129, 07613, Slovenská republika 00331597 75 107,04 € Modernizácia športového areálu v obci Kazimír

94 Mesto Humenné Humenné, Kukorelliho 1501/34, 06628, Slovenská republika 00323021 73 393,10 € ,,Rekonštrukcia multifunkčného športového areálu na u. Laborecká 1893/66 v Humennom“
105 Mesto Sabinov Sabinov, Námestie slobody 57 00327735 73 391,00 € Rekonštrukcia mestskej športovej haly v Sabinove

28 Mesto Nemšová Nemšová, Janka Palu 2/3 00311812 72 960,00 € Obnova športového areálu pri ZŠ  v meste Nemšová
125 Obec Sečovská Polianka Sečovská Polianka, Hlavná 132/135 00332828 67 012,08 € Sečovská Polianka: Multifunkčné ihrisko s mantinelmi a osvetlením
171 Mesto Veľký Šariš Veľký Šariš, Námestie sv. Jakuba 1, 08221, Slovenská republika 00327972 64 672,46 € Obnova športového areálu základnej školy, Veľký Šariš
131 Obec Močenok Močenok, Sv. Gorazda 629/82, 95131, Slovenská republika 00308439 63 585,90 € Tréningové ihrisko – revitalizácia a stavebné úpravy
123 Obec Raslavice Raslavice, Hlavná 154 00322521 63 252,25 € Podpora a rozvoj športu v obci Raslavice
175 ŠPORT - MLÁDEŽ PRE BUDÚCNOSŤ o. z. Werferova 2582/1, 040 01 Košice - mestská časť Juh 50662694 63 000,00 € Centrum úpolových športov
153 Obec Spišský Hrušov Spišský Hrušov, Spišský Hrušov 216 00329606 62 472,31 € Multifunkčné ihrisko v obci Spišský Hrušov

49 Obec Opatovce nad Nitrou Opatovce nad Nitrou, Obecný úrad 393 00318388 61 203,15 € Obnova športového areálu – Základná škola a materská škola Opatovce nad Nitrou
112 Obec Omšenie Omšenie, 330 00311880 58 942,76 € Rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obci Omšenie
143 Mesto Krompachy Krompachy, Námestie Slobody 1 00329282 56 345,06 € Prestavba rozostavaného zimného štadióna na multifunkčné športovo-kultúrne zariadenie
129 Obec Šintava Šintava, Šintava 244, 92551, Slovenská republika 00306193 54 902,06 € Multifunkčný športový areál
135 Mesto Stropkov Stropkov, Hlavná 38/2 00331007 53 931,31 € Rekonštrukcia atletickej dráhy s príslušenstvom v areáli ZŠ Konštantínova

99 Obec Koválov Koválov, Koválov 216 00309630 52 880,00 € Športový areál Koválov
95 Obec Hradište pod Vrátnom Hradište pod Vrátnom, Hradište pod Vrátnom 80 00309559 52 878,00 € Multifunkčný športový areál
65 Obec Bzince pod Javorinou Bzince pod Javorinou, Bzince pod Javorinou 348 00311456 50 006,78 € Rekonštrukcia a modernizácia existujúceho multifunkčného ihriska

147 Obec Okružná Okružná, Okružná 15 00327522 49 430,22 € Modernizácia športového areálu v obci Okružná
194 TENISOVÁ AKADÉMIA EDMUND PAVLÍK BANSKÁ BYSTRICA, o. z.Muškátová ulica 15288/6, 974 01 Banská Bystrica 37897543 48 734,46 € Modernizácia tenisového areálu za účelom možnosti jeho celoročného využívania
196 Obec Kajal Kajal, Kajal 20 00306029 48 153,57 € MULTIFUNKČNÉ IHRISKO

64 Mesto Považská Bystrica Považská Bystrica, Centrum 2/3 00317667 48 006,28 € Obnova športového areálu pri ZŠ Školská v meste Považská Bystrica
80 Obec Trhová Hradská Trhová Hradská, Farský rad 488/1, 93013, Slovenská republika 00305766 47 725,89 € Obnova športového areálu pri ZŠ v obci Trhová Hradská

101 Obec Liptovská Lúžna Liptovská Lúžna, Liptovská Lúžna 629 00315397 47 160,00 € Multifunkčný športový areál
85 Obec Pečovská Nová Ves Pečovská Nová Ves, Hlavná 64/33 00327590 45 322,83 € Športový areál ZŠ v Pečovskej Novej Vsi
75 Mesto Rajec Rajec, Námestie SNP 2/2, 01522, Slovenská republika 00321575 17 639,60 € Mesto Rajec - rekonštrukcia športového areálu pri ZŠ Lipová - 1.etapa

198 Obec Dvorníky-Včeláre Dvorníky-Včeláre, Dvorníky - Včeláre 00691429 15 147,61 € Multifunkčné ihrisko 44x24 m v obci Dvorníky-Včeláre
CELKOM 12 686 751,42 €

2020/001 Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry
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Po tom, čo odznelo, sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan obrátil na prítomného štátneho tajomníka pre šport 
MŠVVŠ SR p. Richarda Nemca s otázkou, či disponuje bližšími informáciami v tejto veci, a ak áno, kedy by mohlo 
dôjsť k rozhodnutiu o posunutí termínu na čerpanie finančných prostriedkov určených na ŠINV. Pre Fond 
na podporu športu bude dôležité aj negatívne rozhodnutie, aby sa vedel zariadiť.  
 
Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec poďakoval za privítanie a najskôr sa vyjadril k vráteným 
finančným prostriedkom. Tým, že sa vracajú Ministerstvu financií Slovenskej republiky nevie uviesť, či sa tieto 
finančné prostriedky dajú použiť na šport, ale nebráni sa to skúsiť zistiť. K otázke posunutia dotknutého termínu 
na čerpanie účelovo určených finančných prostriedkov pre ŠINV uviedol, že intenzívne to s ministrom MŠVVŠ SR 
p. Jánom Horeckým prerokovali, ten o tom rokoval aj s premiérom a presunutie termínu na budúci rok je reálne. 
MŠVVŠ SR má prísľub, že to bude možné, aby Fond na podporu športu o tie finančné prostriedky neprišiel. Stručne 
informoval aj o stave projektu „Zemník“ v súvislosti s problematikou povolení, aby boli technicky realizovateľné 
a očakáva aj potrebu ďalších stretnutí na úrovni jednotlivých zástupcov strán. Ďalej uviedol, že má informáciu 
o stave ukončeného výberového konania na riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde. Vie, že tento bod je zaradený 
na dnešné zasadnutie SR FNPŠ, prešlo rokovaním DR FNPŠ a rád by sa zúčastnil prípadného výberového 
konania, ak to následne prítomní členovia SR FNPŠ schvália a bol rád viac aktívny v tejto veci.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v nadväznosti na uvedené a s ohľadom na termín najbližšieho zasadnutia 
SR FNPŠ sa opýtal prítomného štátneho tajomníka pre šport MŠVVŠ SR p. Richarda Nemca, či vidí reálne, že 
definitívne rozhodnutie o posunutí termínu by sa mohlo udiať ešte v marci tak, aby sa touto informáciou mohla SR 
FNPŠ zaoberať na aprílovom zasadnutí.  

Číslo Názov Sídlo IČO Uhradené 2022 Účel

37 Slovenská technická univerzita v Bratislave Vazovova 2757/5, 812 43 Bratislava - mestská časť Staré Mesto 00397687 936 523,56 €
REKONŠTRUKCIA BAZÉNOVEJ HALY, TECHNICKÝCH PRIESTOROV A PRÍSLUŠENSTVA v areáli 
Materiálovotechnologickej fakulty Slovenskej technickej univerzity so sídlom v Trnave

70 CZT Ružomberok, s. r. o. Bystrická cesta 1, 034 01 Ružomberok 36820300 826 035,29 € „Výstavba mestskej plavárne v Ružomberku“
10 Mesto Trnava Trnava, Ulica Hlavná 1/1, 91771, Slovenská republika 00313114 779 838,04 € ZŠ s MŠ I. Krasku - novostavba telocvične

101 SLOBYTERM, spol. s r.o. Levočská 20, 064 01 Stará Ľubovňa 31719104 762 400,00 € Rekonštrukcia krytej plavárne v Starej Ľubovni
115 Mesto Banská Bystrica Banská Bystrica, Československej armády 26 00313271 725 520,00 € MMŠ - Radvaň, Banská Bystrica

68 Mesto Martin Martin, Nám. S. H. Vajanského 1 00316792 689 932,80 € Tréningový zimný štadión
8 Mesto Poprad Poprad, Nábrežie Jána Pavla II. 2802/3 00326470 665 512,87 € REKONŠTRUKCIA TELOCVIČNE ZŠ KOMENSKÉHO

163 Slovenská poľnohospodárska univerzita v NitreTr. A. Hlinku 609/2, 949 76 Nitra 00397482 601 074,20 € Rekonštrukcia bazéna Centra univerzitného športu SPU v Nitre
149 Trenčiansky samosprávny kraj Trenčín, K dolnej stanici 7282/20A 36126624 481 440,34 € Rekonštrukcia veľkej telocvične - Gymnázium Považská Bystrica

90 Mesto Topoľčany Topoľčany, Nám. M.R. Štefánika 1/1 00311162 476 841,89 € Zimný štadión – rekonštrukcia strojovne chladenia a ľadovej plochy
169 Obec Cífer Cífer, Nám. Andreja Hlinku 169/31 00312347 448 530,99 € Športová hala v obci Cífer - dobudovanie hygienického a technického zázemia

7 Trnavský samosprávny kraj Trnava, Starohájska ulica 6868/10 37836901 416 155,12 € Telocvičňa Gymnázium Ladislava Dúbravu, Smetanov háj 285/8, Dunajská Streda
141 TECHNICKÉ SLUŽBY Žiar nad Hronom, spol. s r.o.A. Dubčeka 380/45, 965 01 Žiar nad Hronom 31609651 411 921,47 € Rekonštrukcia a modernizácia krytej plavárne Žiar nad Hronom
109 Mesto Tvrdošín Tvrdošín, Trojičné námestie 185/2 00314901 411 745,60 € Mestská tenisová hala v Tvrdošíne
160 BR ACADEMY, s. r. o. Námestie slobody 73, 024 01 Kysucké Nové Mesto 45912017 388 276,63 € Stavebné úpravy, prístavba a nadstavba zázemia športového areálu, Žilina - Brodno

108 Mesto Malacky Malacky, Bernolákova 5188/1A 00304913 331 764,80 €
Komplexná rekonštrukcia telocvične, zázemia a vonkajšieho športoviska na základnej škole so 
športovým zameraním - ZŠ Záhorácka v Malackách

42 Tenisový klub Lokomotíva Bratislava Žabotova 5, 811 04 Bratislava - mestská časť Staré Mesto 17314542 329 882,10 € Rekonštrukcia areálu TK Lokomotíva Bratislava
97 MŠK Žilina, a.s. Športová 9, 010 01 Žilina 36419320 325 483,08 € Modernizácia osvetlenia futbalového štadióna MŠK Žilina
19 Mesto Nové Zámky Nové Zámky, Hlavné námestie 10 00309150 286 850,89 € MESTSKÝ MULTIFUNKČNÝ ŠPORTOVÝ AREÁL  NOVÉ ZÁMKY - SIHOŤ

138 Mestská časť Košice-Juh Košice - mestská časť Juh, Smetanova 522/4 00691046 280 440,80 € Prestrešenie ľadovej plochy
1 Obec Stráne pod Tatrami Stráne pod Tatrami 2, 059 76 Stráne pod Tatrami 00326593 280 000,00 € Výstavba multifunkčného zariadenia pre deti a mládež v obci Stráne pod Tatrami

114 Obec Bošany Bošany, SNP 112/43 00310255 278 151,07 € Výstavba telocvične v obci Bošany
165 Jazdecký klub RS Team Saratovská 2862/7, 841 02 Bratislava - mestská časť Dúbravka 42297796 243 924,80 € Rozšírenie kapacity a revitalizácia športového jazdeckého centra RS Team
161 Canis Club Liptov Guothova 1278/11, 031 01 Liptovský Mikuláš 42214190 233 419,14 € Moderný multifunkčný športový areál pre rozvoj horolezectva a boulderingu
142 Mesto Nitra Nitra, Štefánikova trieda 80/60, 95006, Slovenská republika 00308307 230 112,00 € Oprava objektu novej haly v tenisovom areáli Nitra - Chrenová
170 W1 s.r.o. Werferova 1/2582, 040 11 Košice 46639012 219 514,92 € Tréningová hokejová hala – stavebné a technologické úpravy
112 Mesto Sládkovičovo Sládkovičovo, Fučíkova 329 00306177 218 239,20 € Viacúčelová športová hala v meste Sládkovičovo
154 ŠPORTOM PRE VŠETKÝCH Neresnická cesta 1074/13, 960 01 Zvolen 54210704 194 800,00 € Rekonštrukcia umelej futbalovej trávy Zvolen
164 Čermáňsky futbalový klub Nitra Golianova 620/70, 949 01 Nitra 37861476 175 219,20 € ČERMÁŇSKY FUTBALOVÝ KLUB REKONŠTRUKCIA STAVBY

29 Mestská časť Bratislava - Karlova Ves Bratislava - mestská časť Karlova Ves, Námestie sv. Františka 8 00603520 165 933,44 €
Rekonštrukcia bežeckého oválu v športovo-rekreačnom areáli Majerníkova 60-62 v Bratislave - 
Karlovej Vsi

33 1. FC TATRAN, a.s. Čapajevova 47, 080 01 Prešov 36503975 153 492,45 € Obnova športového areálu s futbalovým ihriskom pri ZŠ Prostejovská v Prešove
9 Mesto Piešťany Piešťany, Nám. SNP 1475/3, 92145, Slovenská republika 00612031 146 400,00 € Obnova športového areálu v Piešťanoch

75 Mesto Leopoldov Leopoldov, Hlohovská cesta 104/2 00312703 139 608,43 € LTC - Leopoldovský tenisový klub
13 Tenisový klub Slávia STU Bratislava Májová 2483/21, 850 05 Bratislava - mestská časť Petržalka 31744109 119 587,01 € MODERNIZÁCIA TENISOVÝCH NAFUKOVACÍCH HÁL

116 DAC ARÉNA, a.s. Štúrova 1090/7, 929 01 Dunajská Streda 47854707 109 088,80 € Rekonštrukcia existujúcej športovej infraštruktúry DAC ARÉNA, a.s.
91 Mestská časť Bratislava - Nové Mesto Bratislava - mestská časť Nové Mesto, Junácka 3216/1 00603317 107 512,20 € Revitalizácia športoviska Pionierska

171 Obec Kalinovo Kalinovo, SNP 14 00316121 104 215,18 € Obnova atletickej dráhy v obci Kalinovo
47 Obec Dolná Súča Dolná Súča, Dolná Súča 2 00311502 103 945,60 € Rekonštrukcia infraštruktúry TJ Dolná Súča

126 FC Petržalka, družstvo Viedenská cesta 257/1869, 851 01 Bratislava 50847392 103 308,20 € Výmena umelého trávnika na ihrisku v športovom areáli na ulici M.C. Sklodowskej 1 v Bratislave
104 PROFITENNIS ACADEMY Mirka Nešpora 6392/65, 080 01 Prešov 42239192 102 480,00 € Viacúčelový športový areál
119 Partizán Bardejov BŠK a.s. Družstevná 1, 085 01 Bardejov 50977954 101 716,59 € Revitalizácia a rozšírenie futbalového ihriska
162 TJ Žrebčín Motešice Slivnická 87, 913 26 Motešice 42025265 100 786,40 € Modernizácia športovej infraštruktúry TJ Žrebčín Motešice

16 Obec Borský Mikuláš Borský Mikuláš, Smuha 1/2 00309419 96 586,40 € Výstavba športového areálu v obci Borský Mikuláš
5 Obec Malcov Malcov, Hlavná 130 00322369 96 428,42 € Multifunkčné ihrisko pri ZŠ v obci Malcov

64 Mesto Prievidza Prievidza, Námestie slobody 14 00318442 92 213,60 € „Rekonštrukcia palubovky Športovej haly v Prievidzi – SO 01 hracia plocha, palubovka“
66 Obec Kysucký Lieskovec Kysucký Lieskovec, Kysucký Lieskovec 29 00314081 89 723,83 € Obnova športového areálu pri základnej škole v obci Kysucký Lieskovec

111 CASSOVIA SPORT s.r.o. Baštová 3396/6, 040 01 Košice - mestská časť Staré Mesto 36810134 86 000,00 € „Prestrešenie tenisových kurtov“
155 Benet LTC, s.r.o. Hlavná 1467, 014 01 Bytča 36416738 85 866,67 € Viacúčelový športový areál
120 DAC Academy, a.s. Štúrova 1090/7, 929 01 Dunajská Streda 48269263 85 489,23 € Obnova existujúcej športovej infraštruktúry DAC Akadémie v Dunajskej Strede
124 Mesto Tornaľa Tornaľa, Mierová 259/14, 98201, Slovenská republika 00319091 82 443,20 € Rekonštrukcia športového areálu ZŠ Škultétyho

53 MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ BYSTRICA, s.r.o.ulica Odborov 244/8, 017 01 Považská Bystrica 31637655 81 600,00 € Stavebné úpravy - výmena športového povrchu v Mestskej športovej hale Považská Bystrica
152 Mesto Stupava Stupava, Hlavná 1/24 00305081 80 057,37 € Vybudovanie atletickej dráhy a multifunkčného ihriska v areáli ZŠ Stupava

140 Jednotka - tenisová škola Záhumenná 318, 851 10 Bratislava - mestská časť Čunovo 30797047 80 036,80 €
Rekonštrukcia a Modernizácia tenisového a športového areálu "Jednotka - tenisová škola" (v 
skratke RMTK1)

18 Súkromná stredná športová škola ELBA, Smetanova 2, PrešovSmetanova 2, Prešov 37945653 78 118,40 € Multifunkčné ihrisko – Ľadová plocha
85 FC ŠTK 1914 ŠAMORÍN, a.s. Športová 450/29, 931 01 Šamorín 46179119 75 754,07 € Výstavba športovej infraštruktúry FC ŠTK 1914 Šamorín

174 Mesto Sereď Sereď, Námestie republiky 1176/10 00306169 67 046,02 € Obnova športového areálu pri Základnej škole Jana Amosa Komenského v Seredi
157 ŠK DUNAJ, spol. s r.o. Starohájska 35, 851 03 Bratislava 5 35882433 65 200,00 € Modernizácia jazdeckého areálu ŠK DUNAJ spol. s.r.o.

36 Obec Bystričany Bystričany, Mirka Nešpora 1/17, 97245, Slovenská republika 00318019 63 871,66 € Obnova športového areálu v obci Bystričany
143 Kajak & kanoe klub Komárno, o.z. Župná ul. 1149/18, 945 01 Komárno 00609153 60 584,00 € Rekonštrukcia a modernizácia Kajak & kanoe klubu Komárno

54 Mesto Šamorín Šamorín, Hlavná 37 00305723 60 000,00 € Obnova športového areálu pri ZŠ Mátyása Korvína

92 Obec Zliechov Zliechov, Zliechov 233 00317969 58 365,60 €
Multifunkčné ihrisko a prístrešok na prezliekanie a odkladanie športového náradia v areáli ,, 
Pustá“ Zliechov

51 Tenisový klub Žilina Za plavárňou 1, 010 01 Žilina 14222990 57 595,37 € VÝMENA POVRCHU TENISOVÉHO KURTU
72 Mesto Vysoké Tatry Vysoké Tatry, Starý Smokovec 1 00326585 55 208,00 € Obnova atletickej dráhy pri ZŠ v Dolnom Smokovci
50 Obec Solčany Solčany, Hviezdoslavova 741/50 00311081 53 217,85 € Obnova športovej plochy na atletickú dráhu v obci Solčany

128 Obec Valaliky Valaliky, Poľná 8 00324850 50 740,15 € Telocvičňa ZŠ v obci Valaliky
46 Športový klub FighterBulls Dunajská 1773/111, 932 01 Veľký Meder 42401178 49 510,40 € Modernizácia športovej haly - Športový klub FIghterBulls
65 Mestská časť Bratislava - Petržalka Bratislava - mestská časť Petržalka, Kutlíkova 17 00603201 38 965,23 € Obnova telocvične na ZŠ Turnianska
74 Mesto Štúrovo Štúrovo, Námestie Slobody 1/1 00309303 48 478,40 € Rekonštrukcia 200 m atletickej dráhy s doskočiskom v areáli ZŠ Endre Adyho
48 Mesto Trebišov Trebišov, M. R. Štefánika 862/204, 07525, Slovenská republika 00331996 48 320,00 € Revitalizácia športového areálu Slavoj
57 Mestská časť Bratislava - Dúbravka Bratislava - mestská časť Dúbravka, Žatevná 2 00603406 47 459,63 € Rekonštrukcia malej telocvične ZŠ Sokolíkova 1838/2, Bratislava

117 Mesto Žilina Žilina, Námestie obetí komunizmu 3350/1, 01131, Slovenská republika 00321796 36 343,68 € MULTIFUNKČNÉ IHRISKO PRI ZŠ BRODNO
CELKOM 16 178 849,09 €

2021/004 Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry
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O slovo sa prihlásil predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a uviedol, že 
on to nevidí reálne, pretože pozná celý proces a bude potrebné najprv pripraviť návrh zmeny uznesenia a musí sa 
urobiť to, že Fond na podporu športu by mal finančné prostriedky vrátiť, pretože pochybuje, že vláda SR schváli 
presunutie peňazí bez toho, aby sa tieto finančné prostriedky vrátili a je tam ešte nutné technicky doladiť 
mechanizmus, najmä určiť presnú výšku sumy. Rovnako bude potrebné si celý obsah odkomunikovať na pôde SR 
FNPŠ a následne predložiť návrh na vládu SR.  
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa prihlásil k slovu a doplnil, že aktuálne nevedia vyčísliť presnú výšku 
finančných prostriedkov. Najskôr je nutné pozrieť sa na harmonogram, ktorý máme v zásobníku projektov ŠINV 
na tento rok, špecifikovať a pripraviť priority a potom si zadefinovať akú sumu finančných prostriedkov Fond na 
podporu športu bude chcieť vrátiť – celú alebo čiastočnú. Ak čiastočnú tak v akej výške.  
 
Na margo uvedeného predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík navrhol 
spraviť si pracovné stretnutie, kde sa zadefinuje, čo je reálne, s čím vyjadril súhlas aj štátny tajomník pre šport 
MŠVVŠ SR p. Richard Nemec a odporučil zodpovedne sa zamerať na mechanizmus vyčíslenia sumy a samotného 
vrátenia.  
Do diskusie sa zapojil aj predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a ostatní členovia SR FNPŠ k mechanizmu úpravy 
uznesenia vlády SR, uvoľnenia finančných prostriedkov a samotného procesu, pričom záverom toho bol všeobecný 
súhlas na zorganizovaní pracovného stretnutia, aby sa Fond na podporu športu dostal dopredu a mohol sa 
rozhodnúť.  
 
Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík odporučil, aby sa návrh na zmenu 
dotknutého uznesenia predložil na vládu SR do konca marca. Pre predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana bolo 
kľúčové, aby Fond na podporu športu mal do konca marca známy finálny výsledok, či už negatívny alebo pozitívny, 
aby sa Fond na podporu športu vedel posunúť ďalej a na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ v apríli sa mohla SR 
FNPŠ rozhodnúť.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš sa zapojil s technickou poznámkou, vzhľadom 
na termíny čerpania jednotlivých častí prostriedkov, s tým, že k dispozícii je stále 7 miliónov EUR do budúceho 
roka, čo znamená, že aj bez ohľadu na to, či dôjde k vráteniu tohtoročnej čiastky, a teda jej presunutiu o ďalší rok, 
tých 7 miliónov EUR vie Fond na podporu športu priebežne čerpať.  
 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan len doplnil, že z dotknutých 25,7 milióna EUR vie Fond na podporu 
športu vyčerpať všetko, čo sa bude vedieť stihnúť do konca tohto roku, preto to nie je z jeho pohľadu také 
jednoduché. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prehľad o poskytnutých finančných 
prostriedkoch a návrh vyúčtovania príspevkov a poskytnutých finančných prostriedkov Ministerstvom 
školstva, vedy, výskumu a športu SR. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
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Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
12. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a opakovane zhrnul, že finančné prostriedky určené 
na rok 2022 z pohľadu ŠINV je uzatvorený a následne odovzdal slovo projektovému manažérovi pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, aby informoval prítomných, čo sa zmenilo od posledného zasadnutia 
SR FNPŠ. Ten uviedol, že v prílohách materiálu k tomuto bodu sú všetky projekty, ktoré boli identifikované ako 
ŠINV, a tiež všetky projekty a žiadosti, ktoré boli doručené Fondu na podporu športu so zámerom žiadať 
o príspevok na ŠINV bez výzvy. V prípade projektu UNIZA Žilinskej univerzity v Žiline nastal posun vo forme 
zlepšenia plánu ich výstavby o cca tri mesiace, zároveň s tým poslali návrh, ktorý znížil ich spolufinancovanie. 
Začali si do neho započítavať ocenený pozemok, t. j. bez pozemku výška spolufinancovania 6 %, s pozemkom 
36 %, vzhľadom k tomu, že k týmto postupom nie je prijatá ani spracovaná žiadna metodika, nezaujal k tomu zatiaľ 
žiaden postoj. 

 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa ujal slova a uviedol, aby spravil hierarchiu po tom, čo odznel príklad 
projektu UNIZA Žilinskej univerzity v Žiline, bol by rád, v kontexte návrhu uznesení, ktoré odrážajú fakt, aké projekty 
sú v rámci pripravenosti najďalej. Na základe uvedeného sa ako prvému venoval FUTBAL TATRAN ARÉNE 
v Prešove. Členom SR FNPŠ uviedol, že prebehlo zasadnutie zastupiteľstva mesta Prešov a Prešovského 
samosprávneho kraja, a teda schválené sú dve spolufinancovania, právoplatné stavebné povolenie, majú 
ukončené verejné obstarávanie, a kvôli posudzovaniu štátnej pomoci, sú ešte pred podpisom zmluvy o dielo, 
pričom upriamil pozornosť aj na obsah návrhu uznesenia k tomuto projektu, ktoré obsahuje vysokú mieru detailu, 
čo do vyjadrení schválených výšok spolufinancovania, t. j. spolu 14 miliónov EUR od mesta a samosprávneho kraja 
a 2,4 milióna EUR, ktoré prostredníctvom SFZ poskytuje Slovenská republika. V Prešove sa zhodili aj s primátorom 
mesta Prešov p. Františkom Oľhom, že ak sa tieto procesy uskutočnia, tak sa posunú dopredu, a ak sa SR FNPŠ 
na tomto zhodne na zaradení tohto projektu do ŠINV a schváli ho, môžu začať diskusie vo vzťahu k štátnej pomoci 
ad hoc s Protimonopolným úradom Slovenskej republiky (ďalej len „PMÚ“) pre prvú aj druhú fázu a zároveň, aby 
mohli začať diskusie s Útvarom hodnoty za peniaze (ďalej len „ÚHP“). Následne tak aj o výške prípadného 
spolufinancovania zo strany Fondu na podporu športu. Prebehli rokovania za účasti predsedu DR FNPŠ a 
generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka, podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho 

Flag Typ investície Názov organizácie Názov športoviska
Je 

lokali
ta?

Právny vzťah 
investora k 
pozemku

Stav projektovej 
dokumentácie

Stav povolenia k 
stavbe

Dodávateľ 
stavebných 

prác

Plánovaný 
začiatok 
realizácie

Plánované 
ukončenie 
realizácie

Príspevok FNPŠ
Spolufinanco

vanie 
žiadateľa

% 
spolufina
ncovania

Výstavba NTC Košice, a.s.
Národné tréningové 
centrum Košice

Áno
Nájomná 
zmluva

Projekt pre 
stavebné 
povolenie

Právoplatné 
stavebné povolenie

Obstarané 3.6.2022 31.12.2023 1 100 000 16 100 000 93,60% LINK

Výstavba
SAUŠ / Ekonomická 
Univerzita Bratislava

Viacúčelová hala - 
Univerzitné športové 
centrum

Áno Vlastníctvo
Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Právoplatné 
stavebné povolenie

Obstarané 1.4.2022 30.6.2024 1 595 222 2 996 000 65,25% LINK

Výstavba Futbal Tatran Aréna
Futbalový štadión 
Tatran Prešov

Áno
Nájomná 
zmluva

Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Právoplatné 
stavebné povolenie

Obstarané 11.9.2023 30.11.2024 4 828 237 16 681 973 77,55% LINK

Modernizácia Slovenský zväz biatlonu
Národné biatlonové 
centrum Osrblie

Áno Vlastníctvo
Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Právoplatné 
stavebné povolenie

Obstarané 1.3.2022 31.7.2023 598 737 0 0,00% LINK

Modernizácia Košická aréna o.z. Steel aréna Áno Vlastníctvo
Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Ohlásenie 
stavebných úprav

Prebieha 
verejné 
obstarávanie

1.5.2023 31.12.2023 5 000 000 730 677 12,75% LINK

Modernizácia
Národné tenisové 
centrum, a.s.

Národné tenisové 
centrum

Áno Vlastníctvo
Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Nepotrebné

VO 
pripravené 
na 
vyhlásenie

1.6.2023 31.10.2023 939 550 49 450 5,00% LINK

Modernizácia
Mesto Bratislava / 
STARZ

ZŠ O. Nepelu Áno Vlastníctvo
Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Právoplatné 
stavebné povolenie

VO 
pripravené 
na 
vyhlásenie

1.5.2023 30.9.2023 546 000 234 000 30,00% LINK

Modernizácia
Mesto Bratislava / 
STARZ

Plaváreň Pasienky Áno Vlastníctvo
Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Ohlásenie 
stavebných úprav

VO 
pripravené 
na 
vyhlásenie

1.5.2023 31.8.2023 912 800 391 200 30,00% LINK

Výstavba
Žilinská univerzita v 
Žiline

Športové centrum 
UNIZA

Áno Vlastníctvo
Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Právoplatné 
stavebné povolenie

Prebieha 
verejné 
obstarávanie

15.7.2023 31.12.2024 4 999 999 342 266 6,41% LINK

Výstavba ARÉNA DSZ, a.s.
Multifunkčná športová 
hala

Áno Vlastníctvo
Projekt pre 
stavebné 
povolenie

Právoplatné 
stavebné povolenie

Prebieha 
verejné 
obstarávanie

1.7.2023 30.6.2025 4 000 000 12 973 134 76,43% LINK

Výstavba Mesto Skalica Multifunkčná hala Áno
Vlastníctvo 
pozemku

Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Právoplatné 
stavebné povolenie

VO 
pripravené 
na 

1.7.2023 31.12.2024 4 900 000 2 100 000 30,00% LINK

Výstavba
Košický samosprávny 
kraj / Gymnázium 
Kráľovský Chlmec

Plaváreň pri Gymnáziu 
v Kráľovskom Chlmci

Áno Vlastníctvo
Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Prebieha konanie o 
vydaní stavebného 
povolenia

VO 
pripravené 
na 

15.7.2023 31.12.2025 2 997 727 2 997 727 50,00% LINK

Modernizácia
Mesto Košice (TEPELNÉ 
HOSPODÁRSTVO Košice)

Mestská krytá 
plaváreň Košice

Áno Vlastníctvo
Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Právoplatné 
stavebné povolenie

Prebieha 
verejné 
obstarávanie

8 726 959 8 726 960 50,00% LINK

Výstavba BCS Nitra Športová hala Olympia Áno
Vlastníctvo 
pozemku

Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Právoplatné 
stavebné povolenie

Bez prípravy 3 720 278 0,00% LINK

Výstavba
Slovenský zväz 
orientačných športov

Areály stálych kontrol Áno
Vlastníctvo 
pozemku

Realizačný projekt 
a tendrová 
dokumentácia

Nepotrebné 180 000 0,00% LINK

Modernizácia Mesto Dolný Kubín
Národné 
paralympijskéo 
centrum - Letný 

Áno Vlastníctvo
Projektová 
dokumentácia v 
príprave

Právoplatné územné 
rozhodnutie

Bez prípravy 1.9.2023 31.8.2024 900 000 100 000 10,00% LINK

SPOLU 45 945 509

Prieskum pripravenosti projektov ŠINV k 2.3.2023 - projekty pripravené na realizáciu
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a projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša so zástupcami ÚHP, ktorí jasne 
povedali, že nepracujú so samosprávami, ale primárne pracujú s projektami, ktoré vchádzajú do procesu tvorby 
výkaz-výmer, čo nie je tento prípad. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan im vysvetlil, že Fond na podporu športu 
neposkytuje financovanie projektov vo výške 100 %, čo znamená, že aj na základe ich prípadného stanoviska sa 
môže Fond na podporu športu rozhodnúť, aká by mala byť výška príspevku z jeho strany a to je tá najdôležitejšia 
vec. Rovnako mali diskusiu o tomto projekte aj s p. prezidentom Slovenského futbalového zväzu p. Jánom 
Kováčikom a členom SR FNPŠ p . Lukášom Pitekom, a tento projekt je pre nich priorita. Ide o jeden z nosných 
projektov, ktorý sa týka majstrovstiev Európy vo futbale, organizovaných v roku 2025. 

 
O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že nemá žiadne pripomienky k FUTBAL 
TATRA ARÉNE Prešov, ale do budúcna navrhol, aby každý projekt, ktorý sa ocitne v tom tzv. „zásobníku projektov 
ŠINV“ bol vložený spôsobom, že príde žiadosť, v ktorej bude projekt zadefinovaný a SR FNPŠ si ho do toho 
zásobníku zaradí prijatím uznesenia SR FNPŠ. Dovtedy to bolo také nezadefinované, pretože existovalo 
„konzorcium“, ktoré tiež rozhodovalo o tom, aké projekty odporučiť SR FNPŠ a nie je si istý, či SR FNPŠ pri každom 
takomto navrhnutom projekte si to odsúhlasila, a aby bolo následne zrejmé, že ten zásobník je odsúhlasený SR 
FNPŠ takým spôsobom ako to bolo v prípade FUTBAL TATRAN ARÉNY v Prešove. Ako príklad uviedol žiadosť, 
ktorá prišla z Nitry, projekt v tom zásobníku viac menej figuruje, ale mali by sa aj takto formálne schváliť, že pre SR 
FNPŠ ide o ŠINV a pomôže to potom aj subjektom/žiadateľom, že na základe toho nebude polemika, že ich Fond 
na podporu športu nepodporí, lebo podľa Fondu na podporu športu nepatria medzi ŠINV. Už teraz sa spraví 
selekcia, akým spôsobom sa k tomu projektu pristupuje z pohľadu SR FNPŠ.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na margo uvedeného súhlasil, preto navrhol spôsob a vysvetlil, aký okruh 
projektov bol predtým schvaľovaný na zasadnutí v Trnave, a že to nebolo prospešné. Z uvedeného dôvodu je 
pripravený návrh uznesenia v tomto bode na schválenie s výzvou na predkladanie žiadostí prijať čím skôr, aby sa 
na najbližšom zasadnutí SR FNPS vedeli rozhodnúť, či to je alebo nie je reálne. Keďže k predmetnému projektu 
alebo návrhu mechanizmu tvorby ŠINV neboli ďalšie otázky prešiel k ďalšiemu projektu. 
 
Ďalším projektom, ktorý sa stal predmetom rokovania bola viacúčelová hala - Univerzitné športové centrum. Jedná 
sa o novostavbu viacúčelovej športovej haly v areáli Ekonomickej univerzity v Bratislave. Športová hala má slúžiť 
pre potreby výučby a voľnočasových športových a pohybových aktivít študentov univerzity, profesionálnych a 
amatérskych športových klubov, verejnosti a športovej reprezentácie Slovenskej republiky vo viacerých športoch 
(volejbal, basketbal, hádzaná, futbal, florbal, bedminton atď.).  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš doplnil, že projekt je už vo výstavbe – 
rozostavaný, a ak by boli Fondom na podporu športu požadované prostriedky poskytnuté, budú preinvestované 
v priebehu roka 2023. V roku 2019 boli na tento projekt poskytnuté finančné prostriedky vo výške 2 mi. EUR a teraz 
je potrebné ho dokončiť. Na prípadné rozhodnutie SR FNPŠ o finančnom príspevku, je potrebné posunúť projekt 
ďalej na ÚHP.  
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi doplnil, že historicky, od bývalého štátneho tajomníka pre šport MŠVVŠ 
SR prišlo vyrozumenie, že tento projekt sa nebude podporovať z prostriedkov Fondu na podporu športu, lebo už 
raz získal príspevok a zopakoval, že ten projekt je momentálne rozstavaný a potrebuje dofinancovať. Žiadateľ sa 
dopytuje, či sa v kontexte vyjadrenia bývalého štátneho tajomníka pre šport MŠVVŠ SR, niečo zmenilo alebo 
nezmenilo, či je v zásobníku projektov ŠINV alebo nie a podľa jeho názoru je o tomto dôležité teraz rozhodnúť. 
Štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec sa k uvedenému vyjadril, že sa mu ozvali dva projekty 
(Revúca, Sereď), ktoré v minulosti dostali od predošlých vlád SR finančné prostriedky a z rôznych príčin nečerpali 
a musia ich vrátiť, ale snažia sa ich získať späť. K uvedenému poznamenal, že aj v takomto prípade dotknutého 
projektu treba preveriť, či takíto žiadatelia už dotáciou disponovali. Na uvedené reagoval projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a odpovedal, že dotknutý projekt Ekonomickej univerzity je 
rozostavaný, dostali od vlády SR 2 mil. EUR a na dostavbu potrebujú ďalších približne 2,4 mil. EUR. Z toho približne 
1 mil. EUR si zabezpečia vo vlastnej réžii a zvyšnú časť by chceli dofinancovať z Fondu na podporu športu, aby sa 
stavba dostavala do konca roka 2023.  
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Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a v nadväznosti na to súhlasil s tým, čo odznelo a dnes by sa 
malo rozhodnúť o tom, že problém, ktorý Fond na podporu športu nespôsobil, treba riešiť. Po diskusiách 
s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim podporuje, aby sa tento projekt posunul na ÚHP. Zároveň by 
však podotkol, že to vytvára morálny hazard. Ide o projekt, ktorý v čase, keď bol podporený nemal pripravené nič, 
ani stavebné povolenie, ani územné rozhodnutie a dostal 2 mil. EUR. Predtým, než sa uzatváralo verejné 
obstarávanie a ktokoľvek, kto za žiadateľa podpisoval zmluvu na zhotovenie stavby, musel vyriešiť základnú 
finančnú kontrolu a mať zabezpečené rozpočtové krytie, že finančné prostriedky na výstavbu športovej haly má. 
Avšak bude rád, keď sa to posunie ďalej. Doplnil že, žiadateľ by sa nedostal do tejto situácie, ak by v roku 2019, 
kedy dostal dotáciu, mal stavebné povolenie a územné rozhodnutie, pretože to navýšenie, o ktorom teraz 
diskutovali, by nebolo.  
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi má za to, že ak sú tam prekážky, pre ktoré by ich SR FNPŠ nemala 
podporiť, nech sa to nepostupuje ďalej na ÚHP, pretože to všetkých bude stáť veľa úsilia, ak by sa malo 
po rozhodnutí ÚHP ešte len rozhodnúť, že ich nezaradiť do zásobníka ŠINV, resp. nepodporiť z tohto balíka, aby 
to bolo včas komunikované so žiadateľom a predišlo sa zbytočným úkonom vopred. Na uvedené reagoval 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že rozhodnutie SR FNPŠ súvisí so štátnou pomocou, pretože 
každá takáto športová hala má svoj „biznis“ model a dôležité bude vedieť, či budú spadať pod reguláciu štátnej 
pomoci a následne, či to vôbec bude z toho hľadiska možné podporiť, pretože s výstavbou sa už začalo pred 
podaním žiadosti o poskytnutie príspevku.  
 
O slovo sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a uviedol, že by do návrhu uznesenia k tomuto bodu už 
k vyššie uvedeným projektom doplnil aj športové centrum UNIZA Žilinskej univerzity v Žiline, keďže sa jedná 
o obdobný projekt. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasil, ale zdôraznil, že v ich prípade nemajú schválenú 
finančnú spoluúčasť, a to mesto Žilina. Na uvedené reagoval aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a súhlasil, 
pričom zrekapituloval, že týmto rozhodnutím budú musieť žiadatelia vypracovať štúdiu uskutočniteľnosti, a tá 
následne bude predložená na posúdenie ÚHP. V zmysle záverov zo spomínaného stretnutia s ÚHP, prítomných 
informoval, akým spôsobom si ÚHP predstavuje komunikáciu, a teda, že ÚHP si nepredstavovala, že sa s nimi 
bude komunikovať až na konci celého procesu, keď už má SR FNPŠ so žiadateľmi všetko dohodnuté. ÚHP chce 
vidieť v kontexte strategického dokumentu rozvoja ŠINV a mať poskytnuté informácie ešte predtým ako žiadateľ 
vyhlásil verejné obstarávanie, aby mohli prípadne svoje pripomienky presadiť, pretože keď už je po týchto všetkých 
úkonoch a oni sa až následne majú možnosť vyjadriť, majú výrazne obmedzené možnosti presadiť svoje 
pripomienky. ÚHP vôbec nerieši financovanie ako také. Financovanie je poskytovateľovi príspevku, a teda 
na Fonde na podporu športu. Ich úlohou je sa venovať kontextu cenotvorby a konceptu strategickej polohy ŠINV 
a ak by ŠINV mala na Fonde na podporu športu fungovať štandardným dlhodobým procesom, tak on je toho názoru, 
že je potrebné mať prijatý strategický dokument a treba mať projekty v začiatočnej fáze odkomunikované s ÚHP. 
Na margo toho ďalej uviedol, že posudok ÚHP má len odporúčací charakter. Na príklade „Zemníka“ uviedol, že už 
teraz by bol vhodný čas, aby sa vyhotovila štúdia uskutočniteľnosti a zástupcovia projektu začali komunikovať 
s ÚHP, pretože existujú zo strany prevádzkovateľa pozemkov a zo strany príslušného zväzu rozdielne predstavy 
o prevádzke a fungovaní a odporúčanie ÚHP už v tejto fáze by mohlo pomôcť rozhodnutiu a zmieru medzi 
stranami.  
 
V nadväznosti na uvedené predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan opäť zopakoval, že na rozdiel od iných projektov, 
nemajú doriešené spolufinancovanie a otázka spolufinancovania formou ohodnotenia pozemku nie je ešte 
vyriešená.  
 
Záverom ešte podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi zhrnul, že po zasadnutí SR FNPŠ v Žiline dostal tento 
žiadateľ zadanie a zásadne projekt podľa odporúčaní prepracoval, intenzívne komunikoval s prezidentom 
Slovenskej volejbalovej federácie p. Marekom Rojkom, ktorý zastrešuje všetky palubovkové športy, prispôsobil 
parametre haly, posunuli sa aj v zmysle stavebných povolení, jediné čo ostáva je nastavenie spolufinancovania, 
pretože to nemáme dohodnuté a ich vzťahov s mestom Žilina. Nemyslí si však, že toto by malo predstavovať riziko, 
ktoré by malo ohroziť komunikáciu s ÚHP a posunutie projektu ďalej v procese. 
 
Po projektoch výstavby a dvoch projektov dostavby, sa predmetom rokovania v rámci tohto bodu stali projekty 
rekonštrukcie už existujúcich športových infraštruktúr. Členovia SR FNPŠ prerokovali konkrétne dva projekty 
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v Košiciach a po krátkom úvode odovzdal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan slovo projektovému manažérovi 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi pre poskytnutie bližších informácií.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš uviedol, že prvým takýmto projektom je 
mestská krytá plaváreň v Košiciach navrhnutá na prestavbu - Rekonštrukcia 50 m športového bazéna a plavárne 
na Národné olympijské centrum pre plavecké športy. O spôsobe financovania chce žiadateľ vyvolať stretnutie, 
takže spôsob participácie Fondu na podporu športu je predbežný. V rámci procesu verejného obstarávania 
prebieha odvolanie na Úrade pre verejné obstarávanie, výsledok sa očakáva v krátkom čase. Z uvedeného dôvodu 
nemajú zatiaľ ukončené verejné obstarávanie. Zatiaľ predbežne požadovali spolufinancovanie vo výške 50 %, čo 
predstavuje približne 8 mil. EUR. Zároveň sa predpokladá, že by malo dôjsť k rokovaniam medzi mestom Košice 
a Košickým samosprávnym krajom, aby sa nimi požadovaná čiastka od Fondu na podporu športu znížila 
pod 5 mil. EUR. Zároveň uviedol, že nemá informáciu ako sú na tom so štúdiou uskutočniteľnosti. Druhým 
projektom je Steel aréna. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš informoval, že 
v tomto prípade nie je nutné verejné obstarávanie, ale v zmysle platnej legislatívy postačuje aj verejná obchodná 
súťaž. V tomto prípade disponuje informáciou, že boli vyhlásené tri samostatné verejné obchodné súťaže vzhľadom 
ku skutočnosti, že projekt rekonštrukcie pozostáva z troch častí. Žiadateľ v rámci celého projektu deklaruje 11,5 % 
spolufinancovanie projektu. Prvou z nich je realizácia stavebných úprav so zameraním na zlepšenie energetickej 
bilancie a znižovanie spotreby médií, zateplenie tepelných mostov, rekonštrukcia a energetická optimalizácia 
zázemia a sociálnych priestorov v hodnote 1.259.000 EUR. Druhou je modernizácia technológie chladenia a 
vzduchotechniky so zavedením systému centrálneho riadenia oboch systémov na zlepšenie energetickej bilancie 
- kompresory, rekuperácia, snežná jama, adiabatické chladenie, vzduchotechnika, riadiaci systém v hodnote 
3.490.000 EUR. Tretia časť pozostáva z modernizácie osvetlenia v oboch halách a zázemí na LED systémy - 
osvetlenie hlavnej hracej plochy, osvetlenie ostatných priestorov v hodnote 899.000 EUR. Na uvedené krátko 
zareagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že v prípade tohto projektu vníma ako problematické 
vysporiadať sa s otázkou štátnej pomoci ad hoc, avšak je to podľa neho ďalší projekt spolu s uvedeným projektom 
plavárne, ktoré by sa mali posúvať vpred v čase. 
 
Následne ďalej pokračoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a k návrhu obsahu posledné bodu uznesenia 
stručne zdôvodnil, prečo predložil predmetný návrh. Na uvedené reagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor 
Asványi a mal za to, že Fond na podporu športu disponuje zásobníkom projektov ŠINV a nepotrebuje tak vyzývať 
opäť tieto subjekty. Na to však predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že niektorí posielajú žiadosti sami 
od seba a niektorí neposlali ešte žiadnu. Na základe uvedeného by sa to malo komunikovať smerom ku všetkým 
subjektom.  
 
Projektový manažér pre ŠINV p. Radoslav Jenčuš sa pýtal na návrh uznesenia v bode tri, či tieto subjekty rovno 
vyzvať, aby doposlali všetky prílohy podľa zákona o fonde, na čo mu bolo odpovedané kladne. V nadväznosti 
na obsah posledného bodu uznesenia ešte prebehla krátka diskusia. 
 
V priebehu zasadnutia SR FNPŠ opustil miestnosť rokovania člen SR FNPŠ p. Miroslav Lažo, čím došlo 
k zmene kvóra. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave rozpracovanosti 
potenciálnych projektov športovej infraštruktúry národného významu na rok 2023. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie uznesenie č. 81/2023 mestského zastupiteľstva 
mesta Prešov zo dňa 22.02.2023, ktorým toto okrem iného v bode D schvaľuje spolufinancovanie realizácie 
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stavby s názvom "Výstavba štadióna FUTBAL TATRAN ARÉNA v Prešove - 1. časť'" a "Výstavba štadióna 
FUTBAL TATRAN ARÉNA v Prešove - II. časť" formou dotácie na kapitálové výdavky pre spoločnosť 
FUTBAL TATRAN ARÉNA, s. r. o., so sídlom Hlavná 73, 080 01 Prešov, IČO: 50494970, zapísanej 
v obchodnom registri Okresného súdu Prešov, oddiel: Sro, vložka číslo 33500/P, vo výške 7.140.986,52 
EUR bez DPH z rozpočtu mesta Prešov za podmienky finančnej spoluúčasti Prešovského samosprávneho 
kraja vo výške 7.140.986,52 EUR bez DPH (príslušná finančná spoluúčasť bola schválená uznesením 
č. 33/2023 zastupiteľstva PSK zo dňa 13.02.2023) a pri finančnej spoluúčasti Slovenskej republiky 
prostredníctvom Slovenského futbalového zväzu vo výške 2.400.000,00 EUR a spoluúčasti z iných zdrojov 
a schvaľuje projekt ako športovú infraštruktúru národného významu pre účely možnej podpory podľa § 15b 
zákona o fonde zo zdrojov uznesenia vlády Slovenskej republiky č. 751 z 08. decembra 2021. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručené žiadosti o príspevok na projekt 
podpory športu podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde a pre vysoký stupeň ich pripravenosti iniciuje 
spoluprácu dotknutých subjektov pri vypracovaní nevyhnutnej štúdie uskutočniteľnosti pre účely čo 
najskoršieho predloženia Útvaru hodnoty za peniaze MF SR, a to nasledovných pilotných projektov 
na výstavbu novej ŠINV - FUTBAL TATRAN ARÉNA v Prešove, Univerzitné športové centrum SAUŠ/ EUBA 
v Bratislave a Športové centrum UNIZA Žilinskej univerzity v Žiline a rekonštrukciu už existujúcej ŠINV - 
Steel aréna v Košiciach a projekt „Prestavba Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské centrum 
plaveckých športov Košice“. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu vyzýva dotknuté subjekty na predloženie písomných žiadostí 
o príspevok na projekt podpory športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde a schvaľuje termín 
na predkladanie žiadostí do 31.03.2023 s cieľom prerokovania žiadostí a prípadných schválení 
na zasadnutiach správnej rady. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

13. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002 A) ZRIADENIE ODBORNEJ KOMISIE „ŠPORTOVÁ 
INFRAŠTRUKTÚRA“ B) SCHVAĽOVANIE SPÔSOBU KREOVANIA ČLENOV ODBORNEJ KOMISIE 
„ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA“ A VYHLÁSENIE VÝBEROVÉHO KONANIA NA ČLENOV ODBORNEJ 
KOMISIE C) SCHVAĽOVANIE NÁVRHU ŠTATÚTU ODBORNEJ KOMISIE „ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA“ 
D) SCHVAĽOVANIE NÁVRHU DODATKU Č. 1 K VÝZVE NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A 
MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002 E) SCHVAĽOVANIE NÁVRHU ZÁSAD, 
SPÔSOBU A KRITÉRIÍ HODNOTENIA ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT F) 
SCHVAĽOVANIE NÁVRHU VZOROVEJ ZMLUVY O PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU PODĽA 
§ 19 ZÁKONA O FONDE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne odovzdal slovo podpredsedovi SR FNPŠ 
p. Gáborovi Asványimu, ktorý uviedol, že súčasťou podkladov k tomuto bodu rokovania je návrh Štatútu odbornej 
komisie „Športová infraštruktúra“, za vypracovanie ktorého poďakoval kancelárii FNPŠ. Ďalej súčasťou podkladov 
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je finálny návrh výzvy – vyhlásenia výberového konania na členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“. K nej 
stručne uviedol, že spĺňa všetky parametre, je nediskriminačná, transparentná a môže sa do nej zapojiť každý. 
Žiadateľ podá žiadosť a priloží k nej a) podpísaný profesijný životopis v slovenskom jazyku, b) motivačný list, 
v ktorom preukáže svoju vhodnosť na uvedenú pozíciu, c) kópiu dokladu o získanom vzdelaní, d) údaje potrebné 
na vyžiadanie výpisu z registra trestov alebo výpis z registra trestov nie starší ako tri mesiace a možný konflikt 
záujmov, e) iné overiteľné potvrdenie/-ia preukazujúce kvality, ktoré sú predmetom zverejnených hodnotiacich 
kritérií pre výber členov odbornej komisie najmä však vo forme potvrdenia od zamestnávateľa a nakoniec f) súhlas 
so spracovaním osobných údajov. Podľa uvedených kritérií vo výzve sa následne vyhodnotí každý žiadateľ, pripraví 
sa finálny zoznam podľa získaných bodov na ďalšie zasadnutie SR FNPŠ na schválenie zloženia tejto komisie. 
Ďalej uviedol, že on ako zvolený predseda odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ nebude hodnotiť žiadosti. 
V danom prípade bude zodpovedať za koordinačné zasadnutia odbornej komisie, za prípravu záverečnej správy 
a kontinuitu celého procesu. Ak znenie návrhu výzvy – vyhlásenia výberové konania SR FNPŠ odsúhlasí, 
kancelária FNPŠ zverejní výzvu na webovom sídle Fondu na podporu športu. Zároveň poprosil prítomných členov 
SR FNPŠ, ak poznajú vo svojom okolí potenciálnych kandidátov, ktorí spĺňajú kritériá, nech sa zapoja, aby bolo 
veľa kvalitných uchádzačov.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na margo uvedeného poďakoval podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi 
Asványimu, projektovému manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi a kolegom 
z kancelárie FNPŠ a pripomenul, že na predchádzajúcom zasadnutí SR FNPŠ bol zvolený podpredseda SR FNPŠ 
p. Gábor Asványi ako predseda komisie. Rád by však v tomto bode programu išiel postupne, tak aký návrh 
programu. Najskôr informoval, že bude potrebné formálne schváliť zriadenie odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“, pretože bola zrušená po novele zákona o fonde rozhodnutím SR FNPŠ, následne schváliť spôsob 
kreovania členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ a výzvu na ich výberové konanie. Bude rád, keď 
v tejto komisii bude silná personálna kontinuita, dostanú sa tam aj noví ľudia, preto rovnako poprosil prítomných 
členov, aby oslovili ľudí, nech ich je radšej viac. Do tretice uviedol, že je potrebné schváliť Štatút odbornej komisie 
„Športová infraštruktúra“. Členov SR FNPŠ sa opýtal, či je všetko jasné a môžu v tom prípade prejsť k návrhu 
dodatku č. 1 k výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu, ktorý bol 
vyhotovený na základe požiadavky MŠVVŠ SR po rokovaní s ministrom MŠVVŠ SR p. Jánom Horeckým. 
V prípade dodatku č. 1 k výzve č. 2022/002 sa jedná o rozšírenie subjektov, ktoré sa môžu uchádzať o príspevok 
na projekt podpory športu, o verejné vysoké školy a subjekty verejného práva pod gesciou MŠVVŠ SR. Prítomní 
členovia SR FNPŠ nemali k uvedenému žiadne otázky. Ďalej prešiel k návrhu vzorovej zmluvy o príspevku 
na projekt podpory športu a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Fabianovi, ktorý stručne 
uviedol, že predložený návrh obsahuje len drobné úpravy oproti predchádzajúcim vzorovým zmluvám o príspevku 
na projekt podpory športu prerokovaným na ostatnom zasadnutí SR FNPŠ, pričom úpravy vychádzali z praxe, 
a aby sa predišlo predchádzajúcim nedopatreniam, zmluvy sú pripravené zvlášť pre platiteľov dane z pridanej 
hodnoty a zvlášť pre neplatiteľov dane z pridanej hodnoty. V nadväznosti na predloženú úpravu usmernenia 
k vyúčtovaniu, ktorá bola predmetom predchádzajúceho bodu, má aj návrh zmluvy premietnutú do obsahu túto 
úpravu, t. j. pripustenie možnosť pre žiadateľov viesť na osobitnom účte okrem príspevku z Fondu na podporu 
športu aj povinné spolufinancovanie. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval a doplnil, že nevylučuje, že 
ak subjekt, o ktorého okruh sa rozširuje výzva bude úspešný, tak z hľadiska špecifickosti spolufinancovania sa 
môže osobitne upraviť zmluva pre ich špecifickosť. 
 
Poslednou časťou v rámci tohto bodu rokovania ostal návrh zásad, spôsobu a kritérií hodnotenia žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu (ďalej len „zásady a kritériá“). Predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan zrekapituloval, že boli predmetom rokovania na poslednom zasadnutí SR FNPŠ v Prešove, boli predmetom 
rokovania DR FNPŠ a eviduje dve veci, ktoré boli sporné. Pre DR FNPŠ tzv. žolík – jedno subjektívne kritérium 
hodnotenia, ktoré na základe ich odporúčania už bolo vypustené a druhá vec bola otázka kritéria týkajúceho sa 
energií nevyriešená v rámci SR FNPŠ. V danom prípade by bol rád, keby sa tieto nezrovnalosti prerokovali v rámci 
tohto zasadnutia SR FNPŠ. Zrekapituloval, že pôvodný návrh, o ktorom sa najskôr uvažovalo a ako to bolo 
upravené bol fajn, ale ako bol upovedomený, v praxi ťažko realizovateľný. Spolu s podpredsedom SR FNPŠ 
p. Gáborom Asványim a projektovým manažérom pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavom Jenčušom mali 
stretnutie s veľmi kompetentným kolegom, ktorý je stavebný inžinier a autorizovaný energetický audítor 
v Slovenskej inovačnej a energetickej agentúre (ďalej len „SIEA“) a na základe výsledkov toho stretnutia bola 
navrhnutá inovovaná úprava energetických kritérií. Nový návrh nemení počet bodov za energetickú efektívnosť, 
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ale preklápa jedna k jednej spôsob, ktorý už je využitý pri projektoch, ktoré využíva SIEA na iné eurofondové 
projekty. Tie projekty, ktoré budú mať takýmto spôsobom záujem získať body, nebude to však povinné, môžu si 
nechať vypracovať energetický audit a na predloženie tohto dokumentu by bola predĺžená lehota na predkladanie 
do 31.05.2023 a náklady na to by boli súčasť oprávnených nákladov.  
 
Ako prvý sa o slovo prihlásil člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška, ktorý si nemyslí, že toto je správny postup, pretože 
sa posunie lehota pre jeden dokument a vzhľadom na krátkosť času, keďže sa 17.03.2023 otvára elektronický 
registračný systém fnps.egrant, nie je ani zrejmé koľko je takých audítorov, môže to spôsobiť komplikácie 
pri hodnotení, a tým pádom si nemyslí, že do 30.06.2023 budú pripravené projekty na schvaľovanie SR FNPŠ. 
V danom prípade navrhuje to upraviť až do ďalšej infraštruktúrnej výzvy. Rovnako tak navrhuje, že ak je problém 
s vybranými energetickými ukazovateľmi v súčasnej úprave, tak navrhuje úplne vypustiť dotknuté časti kritérií 
č. 9,10,11, ostane len globálny ukazovateľ, a to primárna energia. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci 
návrhu na ponechanie len globálneho ukazovateľa uviedol, že máme novostavby, ktoré všetky musia mať A0, 
avšak ten globálny ukazovateľ sa netýka napr. zimných štadiónov a plavární, diskriminoval by ich, pretože tento 
ukazovateľ bol rátaný na jeden typ budov, a to je športová hala. Tento návrh sa bude týkať rekonštrukcií, počet 
bodov bude daný úsporou a nie je to možné inak spraviť, aby nedošlo k diskriminácii, pričom rozumie čo jeho 
predrečník povedal. Posunom termínu sa to vie všetko stihnúť a má za to, že skôr sa aj tak tieto kritériá nebudú 
vyhodnocovať, vzíde z toho jedno číslo, čo následne hodnotitelia budú vedieť dať do systému a na konci dňa sa 
termín 30.06.2023 stihne. Ak to ostane len o globálnom ukazovateli, tak hlavná myšlienka tejto výzvy, a to pomoc 
energeticky najnáročnejším prevádzkam, aby realizovali nejakú investíciu, to nijako nepomôže. Na uvedené 
reagoval aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a vyjadril sa, že sa o tom s predsedom SR FNPŠ 
p. Ladislavom Križanom rozprávali. Vie, že chce najlepšie týmto subjektom a pre neho toto nie je moment, kedy sa 
s ním chce dostať do názorového konfliktu. Rovnako však chce podporiť aj člena SR FNPŠ p. Ivana Gregušku, 
ktorý povedal, že 17.03.2023 sa podávajú žiadosti a nie sú k dnešnému dňu zverejnené zásady a kritériá. Nie je to 
úplne ideálny stav, kontaktujú ho subjekty a dopytujú sa na tie zásady a kritériá, avšak ak on povie, že je o tom 
presvedčený, že takto by to malo byť. Hádať sa nebude, ale poukázal na to, aby na základe toho nebolo kredibilita 
Fondu na podporu športu po dvoch úspešných výzvach konfrontovaná, že na poslednú chvíľu sa menia a posúvajú 
veci.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasí s tým, čo odznelo, nie je rád, že sa teraz odhlasovalo rozšírenie 
okruhu žiadateľov týždeň pred vyhlásením výzvy, avšak toto má byť jeden z najdôležitejších parametrov – počet 
bodov. Pred mesiacom sa zhodli, že energetické kritériá meníme v porovnaní s predchádzajúcou výzvou, pretože 
ich chceme spresniť, pričom teraz ide ich o technickú stránku, tak verí, že sme to navrhli najlepšie ako sme vedeli, 
avšak vypočul si odborný názor na to, a na odporúčanie sa upravili na štandardné kritériá v takýchto druhoch 
výziev. Stále ide len o dobrovoľnú prílohu, nie je to povinné, celkovo je 300 subjektov autorizovaných SIEA, ktoré 
to vedia vyhotoviť, s lehotou maximálne do 30 dní. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš sa vyjadril, že za kanceláriu FNPŠ to nebude optimálne, pretože prevláda názor postúpiť na hodnotenie až 
žiadosti, ktoré budú kompletné a naraz a nie priebežne ako to bolo v minulosti. Ak teraz upravíme proces touto 
podmienkou, myšlienka môže byť dobrá, nemá odbornú oponentúru, ale vyjadruje sa k technickej stránke, a to že 
proces hodnotenia bude oveľa ťažší. Následne prítomní členovia diskutovali o procese a spôsobe certifikácie, 
o rozdieloch medzi výstavbou a rekonštrukciou s dôrazom na to, že nejde o povinnú prílohu. 
 
Záverom sa uskutočnila diskusia o prijímaní uznesenia v tejto časti a o spôsobe hlasovania, či prijať 
s pripomienkami a ak áno, s akými, výsledkom čoho bol predložený návrh kompromisu zo strany projektového 
manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša, ponechanie hodnoty A0 a zároveň dať kritérium aj na 
zlepšenie, čo je zároveň nové kritérium, rozdelenie bodov, 50 na 50, ostane podpora aj novostavieb aj 
zrekonštruovaných, ktorí si dajú vypracovať energetický certifikát. Uznesenie bude prijaté s pripomienkami, 
ktoré sa dopracujú a následne sa zásady a kritéria zverejnia pre žiadateľov. 
 
V priebehu zasadnutia SR FNPŠ sa vrátil do miestnosti rokovania člen SR FNPŠ p. Miroslav Lažo, čím došlo 
k zmene kvóra a zasadnutie opustil štátny tajomník pre šport MŠVVŠ SR p. Richard Nemec.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu.  
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Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 13/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje zriadenie odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
na posudzovanie a hodnotenie predložených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
číslo: 2022/002.   
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh podmienok a spôsobu kreovania členov 
odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ a vyhlásenie výberového konania na členov odbornej komisie 
„Športová infraštruktúra“. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Štatútu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k výzve na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Zásad, spôsobov a kritérií hodnotenia žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
s pripomienkami.  
 
6. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh vzorovej zmluvy o príspevku na projekt podpory 
športu podľa § 19 zákona o fonde v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
14. RIADITEĽ FONDU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a zrekapituloval stručnú genézu celej veci. 
Informoval, že členovia SR FNPŠ majú k dispozícii stanovisko DR FNPŠ k uzneseniu č. 14/1/2023 SR FNPŠ 
zo dňa 03.02.2023 prijatému na predchádzajúcom zasadnutí SR FNPŠ a rovnako aj analýzy, ktoré si dal spracovať 
člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek. Následne odovzdal slovo predsedovi DR FNPŠ a generálnemu riaditeľovi sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi.  
 
Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík uviedol, že k rokovaniu DR FNPŠ 
zhromaždili všetky potrebné podklady. DR FNPŠ si rovnako dala vypracovať interne právne stanovisko 
a na základe spoločnej diskusie sa jednomyseľne zhodli, že to nie je po právnej stránke v poriadku a v súlade 
s predpismi. Na základe uvedeného dospeli k záveru a odporučili predmetné výberové konanie zrušiť. Uvedené 
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zdôvodnil s poukazom na stanoviská a diskusie, že to nie je jednoznačne zrejmé, čo bolo ostatne aj predmetom 
diskusie na predchádzajúcom zasadnutí SR FNPŠ. Ak SR FNPŠ schválila, že výberová komisia odsúhlasí 
maximálne dvoch kandidátov a posunie na rozhodnutie SR FNPŠ maximálne dvoch uchádzačov, z toho vyplýva 
jasná kompetencia, že môže posunúť aj nula, aj jedného aj dvoch a to je jeden z hlavných argumentov. Na uvedené 
reagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a z uvedeného má viac za to, že nie je dodržaná hierarchia, 
keď sa DR FNPŠ opiera viac o výsledky výberovej komisie ako o najvyšší výkonný orgán, ktorým je SR FNPŠ, 
ktorý sa nejakým spôsobom uzniesol na predchádzajúcom zasadnutí. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ 
sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík len stručne odpovedal, čo zákon ukladá, že sa má urobiť poradie 
uchádzačov a to sa urobilo. Rovnako tak spomínané slovné spojenie „maximálne dvoch“ v podkladoch už vysvetlil, 
čím bola SR FNPŠ zverená kompetencia výberovej komisii na výber kandidáta, ktorého odporučí SR FNPŠ. 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi vysvetľuje, že pred zasadnutím SR FNPŠ v Prešove disponovali 
informáciami, pre ktoré sa členovia SR FNPŠ rozhodli následne zvrátiť stav nevymenovaním prvej kandidátky 
a vymenovaním pre podľa nich väčšiu vhodnosť druhého uchádzača v poradí. Z tohto, čo vníma, má za to, že 
podľa DR FNPŠ je najvyšším výkonným orgánom Fondu na podporu športu výberová komisia. Na uvedené 
reagoval predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a zdôraznil, že DR 
FNPŠ predložila odporúčacie stanovisko, rozhodnutie je na členoch SR FNPŠ.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa zapojil do diskusie a informoval, že za obdobie, odkedy je on predseda 
SR FNPŠ prijala SR FNPŠ jednomyseľne 265 uznesení z približne 300. Vždy sa snažil a snaží sa aj nateraz 
o prijatie konsenzu v tejto veci, nie o hlasovanie schválené 6 členmi z celkového počtu 11 členov.  
 
O slovo sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a rekapituloval, ako to on navnímal z obdobia pred výberovým 
konaním a uisťoval sa medzi prítomnými členmi SR FNPŠ, či to vnímali rovnako.  
 
K diskusii prispel aj člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek, ktorý sa na to snažil nahliadať komplexne a uviedol, že v čase 
vyhlásenia výberové konania im neboli známe, niektoré skutočnosti podľa zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce 
vo verejnom záujme, a preto podľa neho potom nepracovali s fakticky správnymi informáciami pred vyhlásením 
výberového konania. Následne zhodnotil za seba výberové konanie, nepoznateľnosť osobitného zákona 
pri vyhlásení výberového konania a navrhol si celý proces vydiskutovať s cieľom dohodnúť sa ako zjednať nápravu. 
Na záver navrhol, že ak si SR FNPŠ schváli vyhlásenie výberového konania, nemalo by sa vyhlásiť s rovnakými 
podmienkami ako naposledy.  
 
Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík konštatoval, že boli nastali 
pochybenia na všetkých stranách a najrozumnejšie vzhľadom aj k nejasnostiam bolo ako už dávnejšie uviedol, 
zrušiť výberové konanie.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že berie na seba zodpovednosť za priebeh 
výberového konania ako aj nedostatky, ktoré tam nastali. O výsledku výberového konania nedal hlasovať 
podľa pôvodného plánu už v decembri 2022, pretože čakal na vymenovanie všetkých 11 členov SR FNPŠ. Jeho 
pohľad na vec je konzistentný a bude rešpektovať akékoľvek uznesenie, len má za to, že sa treba posunúť ďalej. 
Následne sa pristavil pri dotknutom návrhu uznesenia, o ktorom členovia SR FNPŠ hlasovali v tejto dôležitej veci 
na zasadnutí SR FNPŠ v Prešove. Prvýkrát bolo uznesenie sformulované v Prešove po 8 a pol hodinovom 
zasadnutí SR FNPŠ, pričom on predložil návrhy uznesenia pred týmto zasadnutím týždeň vopred a za ten čas 
nebol doručený žiaden iný návrh uznesenia. V tom čase evidoval len požiadavku podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora 
Asványiho o vypočutie aj druhého kandidáta priamo na zasadnutí.  
 
Následne sa viedla krátka diskusia s členom SR FNPŠ p. Patrikom Hrbekom, počas ktorej tiež uviedol, že žiaden 
predpis neuvádza, aby sa predkladali uznesenia dopredu.  
 
O slovo požiadal opäť podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a opýtal sa, ak by sa zrušilo pôvodné výberové 
konanie a bude vyhlásené nové ako bude vyzerať. Na uvedené odpovedal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
s tým, že ak sú iné návrhy uznesení, tak požiadal všetkých prítomných členov SR FNPŠ, aby ich predniesli, pretože 
niektorí členovia SR FNPŠ namietali krátkosť času na oboznámenie sa s obsahom uznesení k tomuto bodu 
rokovania. Následne zrekapituloval chronologicky celý proces a ozrejmil všetkým prítomným členom známy fakt, 
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že návrhy uznesení k tomuto bodu rokovania nie jeho vinou poskytoval deň pred zasadnutím SR FNPŠ. Urobil tak 
bezodkladne po tom, čo obdržal zápisnicu z rokovania DR FNPŠ a on sám mesiac urgoval DR FNPŠ, aby zasadala 
čo najskôr.  
 
V priebehu rokovania o tomto bode programu sa odpojil z rokovania člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger 
z dôvodu vopred avizovaných pracovných povinností, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ 
prítomných na zasadnutí. 
 
Následne prítomní členovia diskutovali o obsahu návrhu uznesení, z čoho vyplynul návrh úpravy uznesenia v písm. 
c) od člena SR FNPŠ p. Lukáša Piteka a následne aj zo strany predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana. Rovnako 
diskutovali aj o spôsobe hlasovania v jednotlivých bodoch, či pristúpia k hlasovaniu naraz alebo po jednotlivých 
bodoch. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o všetkých bodoch uznesenia naraz, člen SR 
FNPŠ p. Patrik Hrbek navrhol postupne. Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že v prípade, ak 
nebude schválené uznesenie ako celok, pristúpia k jednotlivým bodom. 
 
Nakoľko už neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ po následnom 
rokovaní, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 14/2/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu: 

 
a) berie na vedomie uznesenie DR FNPŠ č. 4/2/2023 DR FNPŠ zo dňa 02.03.2023 v znení: „Dozorná 
rada FNPŠ po dôkladnom preštudovaní všetkých predložených podkladov odporúča Správnej rade 
FNPŠ: 

- prehodnotiť uznesenie č. 14/1/2023 o vymenovaní p. Jenčuša za riaditeľa Fondu na podporu 
športu, 
- prijať uznesenie o zrušení výberového konania na riaditeľa Fondu na podporu športu, 
- bezodkladne vypísať nové výberové konanie na riaditeľa Fondu na podporu športu, 
- poveriť niektorého zo zamestnancov kancelárie FNPŠ jej riadením do doby riadneho 
vymenovania riaditeľa Fondu na podporu športu, 

 
b) ruší uznesenie č. 14/1/2023 SR FNPŠ zo dňa 03.02.2023 o vymenovaní p. Radoslava Jenčuša 
za riaditeľa Fondu na podporu športu a poverení predsedu správnej rady uzavrieť s ním v zmysle 
§ 10a ods. 3 zákona o fonde pracovný pomer od 07.02.2023,  
 
c) poveruje predsedu SR FNPŠ a podpredsedu SR FNPŠ prípravou opakovaného výberového 
konania na riaditeľa podľa §10a zákona o fonde bezodkladne a poverením niektorého 
zo zamestnancov v rozsahu nevyhnutnom na zabezpečenie riadneho fungovania kancelárie Fondu 
na podporu športu. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 6  
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 4 (Asványi, Dráb, Hrbek, Krnáč) 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
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15. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vyzval členov SR FNPŠ, ak majú nejaké podnety 
na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne diskutovať.  
 
O slovo sa ako prvý prihlásil člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška, ktorý mal otázku v nadväznosti na vyzvanie subjektov 
ŠINV, aby do 31.03.2023 predložili žiadosti v zmysle predchádzajúceho bodu rokovania, a to kedy v tom prípade 
bude otvorený elektronický registračný systém fnps.egrant pre tieto subjekty. Na uvedené mu odpovedal predseda 
SR FNPŠ p. Ladislav Križan, že čím skôr. Ak pôjde o doručenie žiadosti ako takej a nebude doručená 
prostredníctvom fnps.egrant, bude v tejto veci rovnako akceptovaná.  
 
O slovo sa prihlásil aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi s poukazom na prezentované odporúčanie DR 
FNPŠ v časti – dočasne poveriť zamestnanca kancelárie FNPŠ, pretože v kancelárii FNPŠ evidentne chýba 
riaditeľ, nie sú pravidelné porady, chápe že predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan tam nemôže byť každý deň, ale 
jeho zaujíma, či tam niekto na denno-dennej báze ich záujmy rieši a členom SR FNPŠ záleží na tom, aby niekto 
bol dočasne poverený. Následne sa o tom medzi prítomnými viedla diskusia, pričom predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan počas toho uviedol, že má za to, že o tomto bolo rozhodnuté v rámci predchádzajúceho bodu, kde on 
a podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sú poverení túto situáciu vyriešiť.  
 
V kontexte obsahu diskusie sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a navrhol, aby SR FNPŠ poverila dočasným 
vedením kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša a doplnil, či predseda SR FNPŠ bude rešpektovať rozhodnutie 
väčšiny členov SR FNPŠ, ak bude schválené.  
 
Po ďalšej krátkej rozprave požiadal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan člena SR FNPŠ p. Patrika Hrbeka, že 
ak má pocit, napriek už uvedenému, že o takejto veci sa má rozhodovať v bode rôzne, aby sformuloval a predniesol 
návrh uznesenia, o ktorom je presvedčený, že sa má hlasovať. 
 
V priebehu tohto bodu programu zasadnutia SR FNPŠ opustil rokovanie člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč, čím 
došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR 
FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 15/2/2023 
 

2. Správna rada Fondu na podporu športu odporúča poveriť p. Radoslava Jenčuša riadením kancelárie 
Fondu na podporu športu v rozsahu nevyhnutnom na zabezpečenie jej riadneho fungovania. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 8 
 
Proti: 1 (Križan) 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
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Na záver členovia SR FNPŠ ešte diskutovali o mieste najbližšieho zasadnutia SR FNPŠ. Na uvedené predseda 
SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že nateraz nevie, ale pravdepodobne to bude v sídle Fondu na podporu športu 
v Bratislave. Pri tejto príležitosti z dôvodu pracovných povinností na jeho strane dňa 13.04.2023 navrhol, prítomným 
členom SR FNPŠ zmenu termínu najbližšieho zasadnutia SR FNPŠ z pôvodne plánovaného 13.04.2023 (štvrtok) 
na 12.04.2023 (streda). 
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR 
FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 15/2/2023 
 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu schválila zmenu termínu konania 39. zasadnutia SR FNPŠ 
z 13.04.2023 (štvrtok) na 12.04.2023 (streda). 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 
za konštruktívny a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ, a následne všetkým zaželal pekný zvyšok 
dňa.  
 
 
 

Ladislav Križan      Lucia Antolová 
predseda správnej rady FNPŠ     media officerka kancelárie FNPŠ  

    a overovateľka zápisnice 
 
 
 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 09. marca 2023:  

 
Uznesenie č. 1/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 
správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 2/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie nesplnenie uznesenia č. 14/1/2023 a poukazuje 
na jeho prerokovanie v rámci samostatného bodu programu zasadnutia. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje v prípade uznesenia č. 6/9/2022 aktualizovanú hierarchiu 
legislatívneho plánu a posunutie termínu predloženia návrhu Štatútu Fondu na podporu športu na schválenie 
správnej rade v zmysle návrhu predloženého priamo na zasadnutí na aprílové zasadnutie správnej rady. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 3/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 4/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie stratégiu rozvoja tréningovej infraštruktúry 
odprezentovanú prezidentom Zväzu Slovenského lyžovania. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 5/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2020/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu ukončenia termínu realizácie projektu 
v rámci žiadosti č. 14 (mesto Bojnice) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
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v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a rozhodla, že 
predloženú žiadosť neschvaľuje. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu projektu v rámci žiadosti č. 184 
(4allsport) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a rozhodla, že predloženú žiadosť 
neschvaľuje. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie oznámenie predsedu správnej rady Fondu na podporu 
športu o oprave chýb v písaní v uznesení č. 9/1/2023 v bode 2 a uznesenie znie nasledovne:  
„2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o predĺženie oprávneného obdobia 
na realizáciu projektu v rámci žiadosti č. 69 (mesto Lučenec) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
číslo: 2020/001 a rozhodla, že predloženú žiadosť neschvaľuje.“  

5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje úpravu spolufinancovania projektu v prípade žiadosti č. 96 
(obec Terňa) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 6/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2021/004. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie oznámenie o odstúpení od Zmluvy o príspevku 
na projekt podpory športu č. Z-2021/004-112 prijímateľa mesto Sládkovičovo (žiadosť č. 112) v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu projektu v rámci žiadosti č. 148 
(mesto Poltár) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a rozhodla, že predloženú 
žiadosť neschvaľuje. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o navýšenie príspevku na projekt podpory 
športu v prípade žiadosti č. 161 (Canis Club Liptov) predloženú v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
číslo: 2021/004 a rozhodla nenavýšiť príspevok na projekt. 

5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje aktualizáciu č. 1 Usmernenia k vyúčtovaniu príspevku 
na projekt podpory športu v rámci výzvy č. 2021/004 „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 
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Uznesenie č. 7/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Príručky k propagácii a informovaní o získaní podpory 
z verejných zdrojov z Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 8/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie uznesenie č. 3/2/2023 DR FNPŠ zo dňa 02.03.2023 
a odporúčanie DR FNPŠ k žiadosti o prehodnotenie výzvy na vrátenie mimoriadnej podpory zo dňa 02.12.2022 
prijímateľa FK Poprad poskytnutej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 
pre profesionálne športové kluby č. 2021/003 a rozhodla, že žiadosti na základe odporúčania DR FNPŠ vyhovuje. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 9/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci osobitnej výzvy číslo: 2021/002 - amatérske športové kluby 
a organizácie. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 10/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie mimoriadnej podpory v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory 
pre podniky prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 11/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prehľad o poskytnutých finančných prostriedkoch 
a návrh vyúčtovania príspevkov a poskytnutých finančných prostriedkov Ministerstvom školstva, vedy, výskumu 
a športu SR. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 12/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave rozpracovanosti 
potenciálnych projektov športovej infraštruktúry národného významu na rok 2023. 
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2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie uznesenie č. 81/2023 mestského zastupiteľstva mesta 
Prešov zo dňa 22.02.2023, ktorým toto okrem iného v bode D schvaľuje spolufinancovanie realizácie stavby 
s názvom "Výstavba štadióna FUTBAL TATRAN ARÉNA v Prešove - 1. časť'" a "Výstavba štadióna FUTBAL 
TATRAN ARÉNA v Prešove - II. časť" formou dotácie na kapitálové výdavky pre spoločnosť FUTBAL TATRAN 
ARÉNA, s. r. o., so sídlom Hlavná 73, 080 01 Prešov, IČO: 50494970, zapísanej v obchodnom registri Okresného 
súdu Prešov, oddiel: Sro, vložka číslo 33500/P, vo výške 7.140.986,52 EUR bez DPH z rozpočtu mesta Prešov 
za podmienky finančnej spoluúčasti Prešovského samosprávneho kraja vo výške 7.140.986,52 EUR bez DPH 
(príslušná finančná spoluúčasť bola schválená uznesením č. 33/2023 zastupiteľstva PSK zo dňa 13.02.2023) 
a pri finančnej spoluúčasti Slovenskej republiky prostredníctvom Slovenského futbalového zväzu vo výške 
2.400.000,00 EUR a spoluúčasti z iných zdrojov a schvaľuje projekt ako športovú infraštruktúru národného 
významu pre účely možnej podpory podľa § 15b zákona o fonde zo zdrojov uznesenia vlády Slovenskej republiky 
č. 751 z 08. decembra 2021. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručené žiadosti o príspevok na projekt podpory 
športu podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde a pre vysoký stupeň ich pripravenosti iniciuje spoluprácu dotknutých 
subjektov pri vypracovaní nevyhnutnej štúdie uskutočniteľnosti pre účely čo najskoršieho predloženia Útvaru 
hodnoty za peniaze MF SR, a to nasledovných pilotných projektov na výstavbu novej ŠINV - FUTBAL TATRAN 
ARÉNA v Prešove, Univerzitné športové centrum SAUŠ/ EUBA v Bratislave a Športové centrum UNIZA Žilinskej 
univerzity v Žiline a rekonštrukciu už existujúcej ŠINV - Steel aréna v Košiciach a projekt „Prestavba Mestskej krytej 
plavárne na Národné olympijské centrum plaveckých športov Košice“. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu vyzýva dotknuté subjekty na predloženie písomných žiadostí o príspevok 
na projekt podpory športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde a schvaľuje termín na predkladanie žiadostí 
do 31.03.2023 s cieľom prerokovania žiadostí a prípadných schválení na zasadnutiach správnej rady. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 13/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje zriadenie odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 
na posudzovanie a hodnotenie predložených žiadostí v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh podmienok a spôsobu kreovania členov odbornej 
komisie „Športová infraštruktúra“ a vyhlásenie výberového konania na členov odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Štatútu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k výzve na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
číslo: 2022/002. 

5. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Zásad, spôsobov a kritérií hodnotenia žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 s pripomienkami.  

6. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh vzorovej zmluvy o príspevku na projekt podpory športu 
podľa § 19 zákona o fonde v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 

T: ihneď 
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Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 14/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu:  

a) berie na vedomie uznesenie DR FNPŠ č. 4/2/2023 DR FNPŠ zo dňa 02.03.2023 v znení: „Dozorná rada FNPŠ 
po dôkladnom preštudovaní všetkých predložených podkladov odporúča Správnej rade FNPŠ: 

- prehodnotiť uznesenie č. 14/1/2023 o vymenovaní p. Jenčuša za riaditeľa Fondu na podporu športu, 

- prijať uznesenie o zrušení výberového konania na riaditeľa Fondu na podporu športu, 

- bezodkladne vypísať nové výberové konanie na riaditeľa Fondu na podporu športu, 

- poveriť niektorého zo zamestnancov kancelárie FNPŠ jej riadením do doby riadneho vymenovania riaditeľa Fondu 
na podporu športu, 

b) ruší uznesenie č. 14/1/2023 SR FNPŠ zo dňa 03.02.2023 o vymenovaní p. Radoslava Jenčuša za riaditeľa 
Fondu na podporu športu a poverení predsedu správnej rady uzavrieť s ním v zmysle § 10a ods. 3 zákona o fonde 
pracovný pomer od 07.02.2023,  

c) poveruje predsedu SR FNPŠ a podpredsedu SR FNPŠ prípravou opakovaného výberového konania na riaditeľa 
podľa §10a zákona o fonde bezodkladne a poverením niektorého zo zamestnancov v rozsahu nevyhnutnom 
na zabezpečenie riadneho fungovania kancelárie Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 15/2/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu odporúča poveriť p. Radoslava Jenčuša riadením kancelárie Fondu 
na podporu športu v rozsahu nevyhnutnom na zabezpečenie jej riadneho fungovania. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu schválila zmenu termínu konania 39. zasadnutia SR FNPŠ z 13.04.2023 
na 12.04.2023. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 



 

Fond na podporu športu 
Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 
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e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 
 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:    09. marec 2023 
Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava  

(sála č. 1) 
Priezvisko a meno             Podpis 

Križan Ladislav  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef  

Pitek Lukáš  

Dráb Miroslav  

Šaradín Dušan  

Greguška Ivan  

Tréger Branislav online 

Varmus Michal  

Hrbek Patrik  

Lažo Miroslav  

 



 

Fond na podporu športu 
Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 
IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 
POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 09.03.2023 v sídle Fondu na podporu 
športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 1) 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Dedík Peter 
(predseda DR FNPŠ) 

 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia  

4. Fabian Michal  

5. Noga Michal  

6. Paško Martin  

7. Radovan Cagala   

8. Richard Nemec  


